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MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
KÖZGYŰLÉSE 

 
819.028-16/2018. 

 
Jegyzőkönyv 

 
 
Készült:  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2018. december 13. 

napján 07.00 órai kezdettel, a Polgármesteri Hivatal Közgyűlési Termében tartott nyílt 
üléséről. 

 
Jelen van:  Dr. Kriza Ákos polgármester, Dr. Kiss János alpolgármester, Barta Gábor, Bartha 

György, Cseléné Figula Edina, Deák-Bárdos Mihály, Eperjesi Erika, Földesi Norbert, 
Gazdusné Pankucsi Katalin, Glatz Katalin, Hollósy András, Katona Ferenc, Dr. 
Kovács László, Kovácsné Budai Mária, Molnár Péter, Dr. Nagy Ákos, Dr. Nánási-
Kocsis Norbert, Dr. Nehéz Károly, Novák Józsefné, Pakusza Zoltán, Révész Péter, 
Soós Attila, Szilágyi Szabolcs, Dr. Tompa Sándor képviselő és Pfliegler Péter 
alpolgármester 

 
Később érkezett: Badány Lajos, Fodor Zoltán és Dr. Simon Gábor képviselő 
 
Távol maradt:  Nagy-Korsa Judit és Szécsényi Marianna képviselő 
 
Meghívottak:  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának jegyzője, aljegyzője, főosztály- 

és osztályvezetői, a Miskolc Holding Zrt. és tagvállalatainak képviselői, a 
miskolci nemzetiségi önkormányzatok elnökei a mellékelt jelenléti ív szerint 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Tisztelettel köszönti a Közgyűlés mai ülésén megjelenteket. 
Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív szerint megjelent 24 fő. Megállapítja, hogy a 
Közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja.  
A múlt héten, Budapesten a Külgazdasági és Külügyminisztériumban egy nemzeti méreteken is 
jóval túlmutató beruházást jelentett be Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszter, valamint 
Fükő László a Robert Bosch Kéziszerszámgyártó cégének a helyi ügyvezető igazgatója. Azért 
hangsúlyozza, hogy nemzeti méreteken is jóval túlmutató, hogy ezt itt Miskolcon, helyi értéken is 
tudják kezelni. A Robert Bosch cég volt az első, aki 2000. után felfedezte Miskolcot, ő volt az az 
első nagy globális vállalat, amelyik partnerként kapcsolódott Miskolc városának a fejlesztéséhez. Az 
azóta eltelt közel két évtized alatt folyamatosan fejlesztette cégét, cégcsoportját, és nagymértékben 
hozzájárult ahhoz, hogy a 2010-ben még kétszámjegyű munkanélküliség napjainkra jelentősen egy 
számjegy alá csökkent. Szinte azt mondhatják, hogy Miskolcon aki dolgozni akar, az dolgozni is 
tud.  
Visszatér a Bosch-bejelentésre, és arra a beruházásra, amely kiemelkedő a városra nézve. A Robert 
Bosch cég egy 14 milliárdos beruházást hajt végre Miskolcon, egy új csarnokot, gyárat épít, ahol 
1200-an dolgoznak majd, több, mint húszezer négyzetméteres területen. Ez a fejlesztés egy európai 
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gyártási kompetencia központot hoz létre a városban, ahol az egyik legjövőbemutatóbb fejlesztést, 
az akkumulátor gyártást erősítik és fejlesztik. Ez beszállítója lesz nemcsak a kéziszerszám 
üzletágnak, nemcsak a háztartási gépeknek, hanem az e-bike, elektromos kerékpároknak is. Ez azt 
jelenti, hogy Miskolc – amúgy is jelentősen javuló – pozíciója tovább javul az elektromos mobilitás 
terén. Úgy gondolja, ezek a fejlesztések egymásra épülése azt tudják és fogják eredményezni, hogy 
Miskolc azt az elismert helyet, amit már megszerzett, még tovább fogja erősíteni a gazdasági 
élettérben. A Bosch csoport az idei év folyamán az év gyára elismerést kapta a 10 milliárd forint 
feletti bevétellel rendelkező cégek versenyében. Ez is azt bizonyítja, hogy az a hármas, amely közel 
20 évvel ezelőtt összeállt – a Bosch csoport, a Magyar Állam és Miskolc –, milyen kiváló 
eredményeket tud elérni. Úgy gondolja, hogy ez a kezdet, amely ilyen eredményeket hozott közel 
20 év alatt /több, mint 5 ezer dolgozói létszám, jelentős árbevétel, jelentős adóbevétel Miskolc 
városának/, az általuk megismertetett terveket látva nagyon komoly jövőt is eredményezhet 
Miskolcnak. Különösen az elektromobilitás az a terület, amelynek a fejlesztése mindenképpen 
kiemelkedő a városnak. Felhívja képviselőtársai figyelmét, higgyenek mindannyian a miskolciak 
jövőjében. Úgy higgyenek, ahogy láthatóan már a miskolciak is hisznek.  
 
Szomorú kötelezettségének tesz eleget, amikor tájékoztatja a megjelenteket, hogy Kalló László, 
Miskolc város festőművésze 93 éves korában elhunyt. Kalló László 1998-ban Kondor Béla 
képzőművészeti díjban részesült. Kéri, néma felállással emlékezzenek meg Róla. 
 

(megemlékezést követően) 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Munkájukat a mai napirend elfogadásával kezdik. 
Révész Péter képviselő úr indítványt nyújtott be „Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának lakások bérletéről szóló 25/2006. (VII.12.) rendeletének módosítására 
a miskolci deviza károsultak megsegítése, lakhatási problémájuk megoldása érdekében” 
címmel. Felkéri Jegyző Urat, hogy törvényességi észrevételét tegye meg. 
 
Dr. Alakszai Zoltán jegyző: A javaslat nem tartalmazza a jogalkotásról szóló törvénynek, 
valamint a végrehajtási rendeletének megfelelő jogszabálytervezetet. Az előterjesztés részét képező 
javasolt módosító rendelkezések sem formai, sem tartalmi szempontból nem felelnek meg 
Magyarország Alaptörvénye által támasztott követelményeknek. Egyfelől nem követik a jogszabály 
szerkesztési előírásokat, másfelől tartalmilag az sem állapítható meg, hogy az indítvány elfogadása 
esetén milyen felhatalmazás alapján, milyen feladatkörben és milyen hatállyal kerülne megalkotásra 
a javasolt módosító rendelkezés. A javaslat fogalomhasználata szintén nem egyértelmű, valamint a 
javasolt rendelkezések nincsenek összhangban a hatályos adatvédelmi jogszabályi rendelkezésekkel. 
A megalkotni javasolt szabályozás továbbá ellentétes a lakások bérletéről szóló önkormányzati 
rendelet jelenleg hatályos, a bérbeadást megelőző jövedelemigazolásra vonatkozó előírásaival. Az 
előterjesztő figyelmen kívül hagyta továbbá azt a tényt is, hogy a lakások bérletéről szóló 
önkormányzati rendelet jelenleg is tartalmaz megoldási lehetőséget a javaslat által felvetett 
társadalmi viszonyra. A megalkotni javasolt szabályozás az ismertetett körülményekre tekintettel 
sérti a jogalkotási törvényt, és Magyarország Alaptörvényének tételes rendelkezéseit, ezért a 
napirendre vételét nem javasolja.  
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Jegyző Úrnak a törvényességi észrevételt.  
Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 
 

A Közgyűlés 10 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett a képviselői indítványt az ülés napirendjére nem 
vette fel. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Révész Péter képviselő úr másik indítványa a „Javaslat az 
Önkormányzat parkolási rendeletének bővítésére, az LPG/CNG üzemanyaggal hajtott 
gépjárművek parkolási díjának csökkentése érdekében.”  
Felkérem Jegyző Urat, hogy törvényességi észrevételét tegye meg. 
 
Dr. Alakszai Zoltán jegyző: Az előterjesztéseknek tartalmaznia kell a jogalkotási és jogszabály 
szerkesztési előírásoknak megfelelően megszerkesztett és tagolt módosító jogszabály szerkezetét, 
ahhoz kapcsolódóan az elvégzett előzetes hatásvizsgálat eredményeinek bemutatását, valamint a 
jogszabálytervezet indokolását. Az Önkormányzat parkolási rendeletének bővítésére irányuló 
javaslat ezzel szemben nem tartalmaz sem jogszabálytervezetet, sem az ahhoz kapcsolódóan 
elvégzett hatásvizsgálat eredményének bemutatását. A javaslatban szereplő indokolás pedig nem 
felel meg a törvényi kritériumoknak, így az adott tárgyban benyújtott előterjesztés több ponton sérti 
a jogalkotásról szóló törvényt és annak végrehajtási rendeletét. Ennek következtében az 
előterjesztés napirendre vételét nem javasolja.  
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Jegyző Úrnak a törvényességi észrevételt.  
Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 
 

A Közgyűlés 10 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett a képviselői indítványt az ülés napirendjére nem 
vette fel. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Cseléné Figula Edina képviselő asszony szintén benyújtott egy 
indítványt „Javaslat a Salkaházi Sára Miskolc Program otthonápolókra történő 
kiterjesztésére” címmel. Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 
 

A Közgyűlés 10 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett a képviselői indítványt az ülés napirendjére nem 
vette fel. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: „Javaslat Avasi Rendészeti Központ létesítésére” tárgyban 
önálló képviselői indítványt nyújtott be Szilágyi Szabolcs képviselő úr. Kéri, szavazzanak az 
előterjesztés napirendre tűzéséről. 
 

A Közgyűlés 10 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett a képviselői indítványt az ülés napirendjére nem 
vette fel. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az SZMSZ 20. szakasz (5) bekezdése alapján az alábbi javaslatokat 
teszi: 
 
1. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat az MVK Zrt.-vel fennálló Közszolgáltatási 

Szerződésben foglalt Közszolgáltatási Követelmény és 
Közszolgáltatási Ellentételezés 2019. évi tervezett 
mértékének elfogadására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 
 

A Közgyűlés 19 igen, 1 nem szavazattal, 7 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 
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2. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat a Bogáncs utcai naperőmű telep 
üzemeltetőjének kijelölésére 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 18 igen, 1 nem szavazattal, 7 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
3. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására törzsvagyonon 
belüli átsorolás tárgyában 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 17 igen, 1 nem szavazattal, 8 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
4. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a 

Miskolci Szimfonikus Zenekar Nonprofit Kft. között 
megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 22 igen, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
5. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a 

Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft. között 
megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 24 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
6. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Helyi 

Esélyegyenlőségi Programja 2018. évi felülvizsgálatára 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 18 igen, 1 nem szavazattal, 7 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
7. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat a közterület használatáról szóló önkormányzati 

rendelet módosításra 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 
 
A Közgyűlés 22 igen, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
8. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat a közétkeztetéshez kapcsolódó döntések 

meghozatalára 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 17 igen, 2 nem szavazattal, 7 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
9. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri 

Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzata 
módosítására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 18 igen, 1 nem szavazattal, 7 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
10. sürgősségi napirend - nyílt ülés: Javaslat ingatlanhasználat biztosítására civil szervezetek 

részére 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 22 igen, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére 
felvette. 

 
11. sürgősségi napirend - zárt ülés: Javaslat a Miskolctapolca fejlesztéséhez szükséges 

ingatlan megvásárlására és kapcsolódó döntések 
meghozatalára 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről. 

 
A Közgyűlés 17 igen, 1 nem szavazattal, 8 tartózkodás 
mellett a sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére 
felvette. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: A tárgyalási sorrend megállapításához az SZMSZ 20. szakasz (1) 
bekezdése alapján első javaslata, hogy összevontan, nyílt ülésen tárgyalják az Önkormányzat 
gazdálkodásával és közszolgáltatásával kapcsolatos előterjesztéseket, azaz a meghívó 
szerinti 1., 2., valamint a sürgősségi 1., 2. és 8. napirendet. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 7 nem szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a javaslatot elfogadta. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Második javaslata, hogy összevontan vitassák meg a város 
humánszolgáltatásával összefüggő előterjesztéseket, azaz a meghívó szerinti 5., 6., 7., 9., 
valamint a sürgősségi 3., 4., 5., 6. és 10. napirendet. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 8 nem szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a javaslatot elfogadta. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Harmadik javaslata, hogy hogy szintén összevontan tárgyalják 
meg az Önkormányzat igazgatásával és építési ügyeivel kapcsolatos előterjesztéseket, azaz 
a meghívó szerinti 3., 4., 8., 10., 11., valamint a sürgősségi 7. és 9. napirendet, majd ezt követően 
zárt ülésre kerüljön sor. 

A Közgyűlés 17 igen, 7 nem szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a javaslatot elfogadta. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Most szavaznak a napirendi javaslat elfogadásáról, 
figyelemmel a napirendre tűzött sürgősségi előterjesztésekre, valamint a tárgyalási sorrend 
megállapításáról hozott döntésekre. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 8 nem szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett az ülés napirendjét – a napirendre felvett 
sürgősségi előterjesztésekre, valamint az elfogadott 
tárgyalási sorrendre figyelemmel – a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg. 

 
(Az előterjesztések a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 

 
NYÍLT ÜLÉS: 
 
 
1.  Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének megállapításáról szóló 2/2018. 

(III.6.) önkormányzati rendelet módosítására és kapcsolódó döntés meghozatalára 
(III. negyedéves korrekció) 

 Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 
 
2.  Javaslat a 2019. évi átmeneti gazdálkodásról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására 
 Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 
 
3.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének és Építési 

Szabályzatának módosítására 
 Előterjesztő: Pfliegler Péter alpolgármester 
 
4. Javaslat a vis maior támogatással kapcsolatos döntések meghozatalára 
 Előterjesztő: Pfliegler Péter alpolgármester 
 
5.  Javaslat sporttal kapcsolatos vagyongazdálkodási döntések meghozatalára 
 Előterjesztő: Dr. Kiss János alpolgármester 
 
6.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolci Sportcentrum Kft. 

közötti közfeladat-ellátási szerződés megkötésére 
 Előterjesztő: Dr. Kiss János alpolgármester 
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7. Javaslat a „Kárpát-medence népviseletei” elnevezésű gyűjteményre vonatkozó 
szerződésekkel kapcsolatos döntések meghozatalára 

 Előterjesztő: Dr. Kiss János alpolgármester 
 
8. Javaslat Budai József védett síremlékének felújításához való hozzájárulás megadására 
 Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 
 
9. Javaslat a 2019. évben adományozandó önkormányzati címek és díjak előzetes 

elbírálását végző Kuratórium állandó tagjai melletti további három tagjának 
megválasztására 

 Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 
 
10.  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 2019. évi belső ellenőrzési 

tervének megállapítására 
 Előterjesztő: Dr. Alakszai Zoltán jegyző 
 
11.  Javaslat a Közgyűlés utólagos tájékoztatására a halaszthatatlan önkormányzati 

ügyekben meghozott polgármesteri döntésekről 
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
12. Javaslat fellebbezés elbírálására egyedi szociális hatósági ügyekben 
 Előterjesztő:  Dr. Kiss János alpolgármester 
 
13.  Javaslat fellebbezés elbírálására egyedi közterület-használati ügyben 

Előterjesztő:  Dr. Kiss János alpolgármester 
 
14.  Javaslat fellebbezések elbírálására közösségi együttélés alapvető szabályaiba ütköző 

magatartás miatt indult önkormányzati hatósági ügyekben 
Előterjesztő:  Dr. Kiss János alpolgármester 

 
 
SÜRGŐSSÉGRE FELVETT NAPIRENDEK – NYÍLT ÜLÉSRE: 
 
1. Javaslat az MVK Zrt.-vel fennálló Közszolgáltatási Szerződésben foglalt Közszolgáltatási 
Követelmény és Közszolgáltatási Ellentételezés 2019. évi tervezett mértékének 
elfogadására 
 
2. Javaslat a Bogáncs utcai naperőmű telep üzemeltetőjének kijelölésére 
 
3. Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. 
(XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására törzsvagyonon belüli átsorolás tárgyában 
 
4. Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci Szimfonikus Zenekar 
Nonprofit Kft. között megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 
 
5. Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit 
Kft. között megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 



8 
 

6. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi Programja 2018. évi 
felülvizsgálatára 
 
7. Javaslat a közterület használatáról szóló önkormányzati rendelet módosításra 
 
8. Javaslat a közétkeztetéshez kapcsolódó döntések meghozatalára 
 
9. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési 
Szabályzata módosítására 
 
10. Javaslat ingatlanhasználat biztosítására civil szervezetek részére 
 
 
SÜRGŐSSÉGRE FELVETT NAPIRENDEK – ZÁRT ÜLÉSRE: 
 
11. Javaslat a Miskolctapolca fejlesztéséhez szükséges ingatlan megvásárlására és 
kapcsolódó döntések meghozatalára 
 
 
 
 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az Önkormányzat gazdálkodásával és közszolgáltatásával 
kapcsolatos előterjesztések tárgyalása következik. 
 
Meghívó szerinti 1. napirend:  Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének 

megállapításáról szóló 2/2018. (III.6.) önkormányzati rendelet 
módosítására és kapcsolódó döntés meghozatalára (III. 
negyedéves korrekció) 

 
Meghívó szerinti 2. napirend:  Javaslat a 2019. évi átmeneti gazdálkodásról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
 
Sürgősségi 1. napirend:  Javaslat az MVK Zrt.-vel fennálló Közszolgáltatási 

Szerződésben foglalt Közszolgáltatási Követelmény és 
Közszolgáltatási Ellentételezés 2019. évi tervezett mértékének 
elfogadására 

 
Sürgősségi 2. napirend:  Javaslat a Bogáncs utcai naperőmű telep üzemeltetőjének 

kijelölésére 
 
Sürgősségi 8. napirend:  Javaslat a közétkeztetéshez kapcsolódó döntések 

meghozatalára 
 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: A meghívó szerinti 1. napirendhez Cseléné Figula Edina képviselő 
asszony és Badány Lajos képviselő úr módosító indítványt nyújtott be. 
Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjának ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság: az 1. és 2. napirendi előterjesztés elfogadását többségében, a 

sürgősségi 8. napirendet elfogadását egyhangúlag támogatta. 
 Városgazdálkodási és –üzemeltetési Bizottság: az 1. napirendi előterjesztés rendeletét 

és határozati javaslatait, valamint a 2. napirendi előterjesztés elfogadását többségében 
támogatta. 

 Pénzügyi Bizottság: az 1. napirendi előterjesztés rendeletének és határozati javaslatainak 
elfogadását többségében támogatta, ahogy a 2. napirendi előterjesztést is. 

 Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: az 1. napirendi 
előterjesztés rendeletének és határozati javaslatainak elfogadását többségében támogatta, 
ahogy a 2. napirendi előterjesztést is. 

 Egészségügyi és Szociális Bizottság: az 1. napirendi előterjesztés rendeletét és 
határozati javaslatait, valamint a 2. napirendi előterjesztés elfogadását többségében 
támogatta. 

 Rendészeti Bizottság: az 1. napirendi előterjesztés rendeletét és határozati javaslatait, 
valamint a 2. napirendi előterjesztés elfogadását többségében támogatta. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkező 
képviselőknek adja meg a szót. 
 
A vitában hozzászólók: 
 
Soós Attila: Minden negyedévben, amikor Miskolc város költségvetését tárgyalják, egyben 
állapotjelentést is adnak az érdeklődőknek, a városban élőknek és dolgozóknak arról, hogy hol is 
tart, hová jutott és milyen állapotban van ez a város. 2010-ben, amikor átvették a város vezetését, 
akkor az első két év a romeltakarításról szólt, a második kettő pedig azon alapoknak a 
megteremtéséről, amelyek alkalmassá teszik ezt a várost arra, hogy újra nagy és erős legyen. Úgy 
gondolják, hogy a 2018-as költségvetés már egyértelműek nemcsak a növekedésről, nemcsak a 
fejlődésről szól. Elmondhatják, hogy Miskolc egy igazán minőségi és erős város akar lenni, ahogy 
elmondható az is, hogy akik itt élnek és dolgoznak évek óta, azok látják, hogy milyen erő van a 
városban, az itt élőkben. Látható az is, hogy milyen erő és potenciál van az itt letelepedett cégekben, 
azokban, akik ezt a várost folyamatosan építik. Látható a költségvetésből, hogy ez a város immáron 
a fejlődésről, a minőségi előrelépésről szól. Látják az itt élők, hogy értéke van a vagyonuknak, a 
munkaerejüknek, munkájuknak, a családjuknak, és újra kezd értéke lenni a jövedelmüknek. Hacsak 
az elmúlt egy évnek a fejlesztéseit és bejelentéseit nézik, néhány idegennek hangzó név egyre 
familiárisabban érzi magát Miskolcon. Letelepedett a Yuasa, a Spinto, fejlődött az Evosoft, ahogy 
Polgármester Úr is jelezte, a Bosch, itt van a Ten Pao és új gyárat adott át a Patec. Mindez tavaly 
ősztől idén őszig, bő 12 hónap alatt. Szól ez a költségvetés duplázódó adóbevételekről. Nagyon 
örülnek annak, hogy az a vízió, amit Polgármester Úr felvetített 2010-ben, miszerint Miskolc erős 
ipari város akar lenni, egy markáns turisztikai képpel, egyre inkább megvalósulni látszik. Látszik az, 
hogy a Kormány is és a turisták is a helyén kezelik ezt a várost, és egyre inkább mutatják 
érdeklődésüket felé. Látható, hogy a befektetők már nemcsak kopogtatnak, hanem le is telepednek. 
Úgy gondolja, az mutatja a város erejét, hogy a költségvetés már nemhogy egyensúlyban van, hanem 
folyamatosan fedezetet ad a fejlesztésekre. Beszélhetnek továbbá azon célról is, hogy az itt élőknek 
és dolgozóknak, az itt családjukat nevelőknek és eltartóknak az életmódja, életszínvonala egyre 
gyarapodóbb legyen. A gyarapodó életbiztonság mellett milliárdok jutnak utakra, egészségügyre, 
óvodákra és bölcsődékre. Minőségi infrastruktúra jön létre a városban, nemcsak minőségi 
munkahelyek, vagyon és élettér, hanem minőségi, alap-köznevelési ellátórendszer, minőségi alap-
szociális ellátórendszer. Erről kell, hogy beszéljenek most már, nem egyensúlyról, 
eladósodottságról, hiszen folyamatosan egyensúlyban vannak. Arról beszélnek, hogy a város 
fejlődik, gyarapszik, minőségi szolgáltatást nyújt az ittenieknek, és minőségi támogatást ad a 
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miskolciaknak, a rászorulóknak. Köszönhetően ez mindannyiuknak, itt élőknek, befektetőknek, 
dolgozóknak, azoknak, akik bizalmat szavaztak ennek a városnak, ennek a városvezetésnek. 
Továbbra is ezt az utat viszik tovább, a munkahelyteremtés, a közbiztonság és az erős város 
koncepcióját vallják.  
 
Dr. Kovács László: Az MVK Zrt.-vel fennálló közszolgáltatási szerződéssel kapcsolatos 
napirendhez kíván hozzászólni. Úgy véli, egy város életében az, hogyan alakulnak a gazdasági 
folyamatok, a gazdasági teljesítőképessége a városnak, az az egyik legfontosabb dolog. Annak, hogy 
milyen a városlakók közérzete, komfortérzete, és Miskolc vonatkozásában például hogyan 
tekintenek a lakosok a miskolci közlekedésre, ez hogyan alakítja a mindennapi életüket, az 
alapvetően meghatározó. Többször és több helyen elmondta, hogy amikor 1985-ben Szegedről 
Miskolcra települt a tömeg-, illetve közösségi közlekedés terén Miskolc sokkal jobb volt, és ez nincs 
másként most sem. Az elmúlt évtizedekben jöhetett rendszerváltozás, gazdaságilag nem olyan 
kedvező időszakok, a tömegközlekedés mindig teljesítette azokat az elvárásokat, amit a városlakók 
egy magas szinten meghatároztak ezzel kapcsolatosan. Környezetében végzett „mini közvélemény-
kutatás” kapcsán arra jutott, hogy a miskolci villamosok és buszok alapvetően hozzájárulnak a 
miskolci emberek büszkeségéhez, arra, amire büszkék Miskolcon. Emlékszik arra, hogy amikor a 
buszok és villamosok érkeztek, közvélemény-kutatás volt a lakosok körében, hogy mit gondolnak 
a külső megjelenéséről, milyen színben képzelik el. Sokan – közöttük ő is – arra számítottak, hogy 
a DVTK színét választják, de nem ez történt, hanem a mostani zöld-fehér szín mellett döntöttek, 
ami úgy tűnik bevált. A FIDESZ-KDNP Frakció támogatandónak tartja az előterjesztést. Nemcsak 
arról van szó, hogy az elmúlt 6-7 évben egy olyan közösségi közlekedés jött létre Miskolcon, ahol 
az új CNG buszokkal, a villamosokkal, az okos megállókkal és a wifivel országszerte is egyedülálló 
dolgot hoztak létre. Olyan, hogy az összes tömegközlekedési eszközön wifi működik, még 
Budapesten sincs, nem beszélve a többi megyei jogú városról. 31 darab új Skoda villamos van, 
gyakorlatilag a teljes villamospark megújult. A folyamatosan, hétköznapokon 137 darab autóbusz 
közlekedik, ebből 75 a CNG, tehát környezetbarát busz. Megjegyzi, a hétvégeken kizárólag ezek 
működnek. Az anyag kitér arra is, hogy milyen változások lesznek a menetrendekben. Ennek 
kapcsán kiemeli, hogy nem leépítés történik ebben az időszakban, hanem új autóbuszvonalak 
kialakítása is megtörténik. 2018. szeptember 1-jétől a 45-ös számjelzésű autóbuszvonal a Búza 
tértől az Auchan, Pesti út végéig megy, érinti azokat a vállalatokat, amelyeket már Frakcióvezető 
Úr az imént említett. Az, hogy mennyire befolyásolja egy város közlekedését és a tömegközlekedési 
útvonalhálózatát a letelepülő új vállalatok, ez jól mutatja, hogy a Déli Ipari Parkba bemegy ez a 45-
ös számú busz is. Ezek a cégek, a Déli Ipari Park még 7-8 éve teljesen ismeretlen volt, amihez most 
már autóbusz vonalat is igazítanak. Nagy öröm, különösen, mint diósgyőri képviselőnek, hogy 2019. 
január 2-től az 53-as autóbuszvonal kerül kialakításra. Ez a Majális parkból az Újgyőri főtéren 
keresztül, a Varga-hegyen át, a Hejő parkig és a Joyson Safety Systems Hungary Kft. telephelyéig 
közlekedik, naponta 4 alkalommal. Ez régi igényt elégíti ki a diósgyőrieknek, akik immáron átszállás 
nélkül vehetik igénybe az utazást. Ez az előterjesztés jól mutatja azt, hogy a város gazdasági 
fejlődése kiköveteli időnként a közlekedés fejlesztését is. Nagy öröm számukra, hogy ezek az új 
autóbuszvonalak részben 2018. szeptemberétől, részben pedig 2019. év elejétől létrejöhetnek.  
 
Molnár Péter: A közétkeztetéssel kapcsolatos előterjesztéshez kíván hozzászólni. Előtte azonban 
visszautal az imént felszólalók szavaira. Miskolc költségvetése, gazdasági állapota az elmúlt évek 
konzekvens és felelős városvezető és városépítő munkának köszönhetően olyan állapotba került, 
hogy fejlődik a város, egyre több cég települ ide. Ezeknek köszönhetően is az embereknek munkája 
van, jobb megélhetése. Azt is tapasztalják, hogy mindennek következtében a miskolci lakosoknak 
nőnek az igényei is minden tekintetben. Ezt jól példázza az, hogy Miskolc belvárosában, sétáló 
utcájában és annak környezetében egyre több étterem, vendéglátóegység nyílik. A miskolciak 
tekintetében elmondható, látható, napi étkezéseiket ezekben az éttermekben, menük 
elfogyasztásával teszik meg. Ez nagyon helyes, de az Önkormányzatnak van egy felelőssége, 
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mégpedig, hogy a közétkeztetést fenntartsa, működtesse. Miskolc Önkormányzata elkötelezett az 
egészséges és egészségtudatos táplálkozás tekintetében. A közétkeztetés megreformálása egy 
hosszú és többlépcsős folyamat országosan és városi szinten is. Úgy gondolják, nagyon fontos az, 
hogy a kor igényeinek megfeleljenek, a kor elvárásaihoz igazodva a közétkeztetés olyan legyen, hogy 
a gyermekek, az iskolások, az időskorúak, mind az a körülbelül 8 ezer ember, aki a miskolci 
közétkeztetést napi szinten igénybe veszi, az olyan ételt kapjon, amely minél több zöldséget 
tartalmaz, egészséges, kevésbé sós és cukros. A város dinamikájából, a fejlődésből következik az, 
hogy a közétkeztetést is fejleszteni kell. Az elmúlt évben, mögöttük álló hónapokban a miskolci 
konyhák tekintetében nagyarányú fejlesztésre került sor. Ebből következik az, hogy a 
nyersanyagnormához, amihez évek óta nem nyúlt az Önkormányzat, most hozzá kell nyúlni. Azért 
támogatják ezt az előterjesztést, mert fontos, hogy Miskolcon minden gyermek, minden iskolás, 
minden időskorú jó minőségű ételt kaphasson, a konyhák tovább tudjanak fejlődni. Úgy vélik, a 
nyersanyagnormák tekintetében, ha a megyei jogú városokat megnézik, még így is a sor végén van 
Miskolc. Hangsúlyozza azért, mert az Önkormányzat sokat hozzátesz, nagyon sokkal kiegészíti azt 
az összeget, hogy így fenn tudja tartanai a közétkeztetés szintjét és normáját.  
 
Glatz Katalin: Hosszú évekig óvodában dolgozott, így elmondhatja, nagyon sok tapasztalattal 
rendelkezik a közétkeztetést érintő kérdésekben. Nagyon örül annak, hogy az elmúlt néhány évben 
Magyarország Kormánya nagyon sokat tesz azért, hogy az egészségügyi törvénynek megfelelve a 
közétkeztetés célcsoportjai számára – a bölcsődésektől a szépkorúakig – az élettani szükségleteinek 
megfelelő tápértékű, egészséges étkezést biztosítson. Ezért alkotta meg a táplálkozás egészségügyi 
szabályáról szóló 37/2011-es rendeletét, és ezért indította el a közismert menzareformot. Ennek 
köszönhetően ma már az óvodai étkeztetésben is sokkal több nyers zöldség, gyümölcs, teljes 
kiőrlésű magvas pékárú, csirke és hal kerül az étlapokra. A főzőkonyhák friss alapanyagokat 
használnak, kevesebb sót és cukrot tesznek az ételekbe. Ma már senki sem kérdőjelezi meg azt, 
hogy a táplálkozásnak milyen fontos szerepe van az egészség megőrzésében, ahogy azt sem, hogy 
az óvodáskorúakat, ha ehhez szoktatják, akkor később, felnőtt életükben is ezt a példát fogják 
követni. Az a kft., amely Miskolc közétkeztetési szolgáltatását ellátja, a 370 milliós konyhafejlesztés 
mellett rendszeres kapcsolatot tart az intézmények vezetőivel, meghallgatják javaslataikat és komoly 
visszajelző rendszert működtetnek a havi értékelőlap bevezetésével. Az érintettek egybehangzó 
véleménye szerint nagyon sokat javult az ételek minősége. Természetesen soha nem lehetnek 
teljesen elégedettek. Folyamatosan fejlődik a város gazdasága, a közlekedése, a turisztikai területek, 
természetes dolog, hogy a közétkeztetés fejlesztése sem állhat meg. A konyhák, a konyha 
technológiák megújulása után a további minőség javításra kell törekedniük. Ennek előfeltétele a 
tervezett nyersanyagnorma emelés. A jelenleg érvényben lévő nyersanyagnorma összege 2015-től 
változatlan, ugyanakkor a nyersanyagok beszerzési árai emelkedtek az eltelt időben. Az előterjesztés 
javaslatot tesz a nyersanyagnorma összegének emelésére, ezzel biztosítja, hogy a közétkeztetést 
igénybevevők még jobb minőségű és egészséges, tápláló élelmet fogyaszthassanak. A 
nyersanyagnorma emelés és a velejáró térítési díj változása természetesen senkinek nem kellemes, 
de úgy véli, a fejlődés érdekében ez egy szükségszerű lépés.  
 
Kovácsné Budai Mária: Szintén a közétkeztetés témaköréhez kíván hozzászólni. Ha egy 
mondatban szeretnék összefoglalni ezt a napirendi pontot, nyugodt szívvel kijelenthetik, hogy 
jövőre még jobb minőség, magasabb színvonal várható a közétkeztetésben. A helyi termelőktől 
származó friss alapanyagok használata elősegíti még jobban az egészséges életmód megteremtését. 
Ahogy az előtte szólók elmondták, a nyersanyagnorma 2015-től Miskolcon nem változott. Ez azt 
is jelenti, hogy azóta nem emelkedett a közétkeztetési térítés díja, a magasabb költséget az 
Önkormányzat folyamatosan átvállalta. Választókörzetében lévő intézményekhez – iskola, óvoda, 
MESZEGYI Szolgáltatási Központhoz – rendszeresen ellátogat, megbeszéli az 
intézményvezetőkkel a felmerült aktuális eseményeket. Legtöbbször az étkezésre is sor kerül, hogy 
hogyan vannak megelégedve vele. Különösen az utóbbi időszakban kifejezetten meg vannak 



12 
 

elégedve az étkezés minőségével és mennyiségével is. A MESZEGYI Szolgáltatási Központtól 
lehetőség van az ebéd kihordására is. Sokszor beszélget az idősekkel ezzel kapcsolatban, és mindig 
dicsérik, változatosnak és finomnak tartják az ebédet. Miskolc város vezetése is elkötelezett ezen 
elvek megvalósításában. Ennek érdekében a közétkeztetésben is kiemelt figyelmet fordít arra, hogy 
a szolgáltatást igénybevevők minél jobb minőségű, egészséges és változatos ételekhez jussanak. Így, 
hogy a jövőben a nyersanyagnorma megemelésére kerül sor, biztosak lehetnek abban, hogy a 
minőség még tovább javul. 
 
Badány Lajos: Költségvetési módosító javaslatot nyújtott be arra nézve, hogy Miskolc és Borsod-
Abaúj-Zemplén megye légiközlekedésének fenntartása és hosszú távú biztosítása céljából a 
Közgyűlés a 2018. évi költségvetés terhére 50 millió forint pénzügyi forrást különítsen el, amelyet 
a meglévő repülőtér megszüntetése esetén – a városvezetés korábbi nyilatkozataiban – repülőtér 
létesítésére és hosszú távú fejlesztéséra alkalmas terület megvásárlására fordítson. Megjegyzi, ez az 
összeg a beruházás gazdasági stratégiai jelentőségéhez képest csekélynek tekinthető. Javasolta 
továbbá, hogy a terület önkormányzati tulajdonba vételére irányuló tárgyalásokat a városvezetés az 
érintett felekkel kezdje meg. Mint mindenki számára ismert, a városvezetés szándéka szerint a 
jelenlegi terület bevonásra kerül az Északi Ipari Parkba. Mindez a megyei légiközlekedés teljes 
megszűnését eredményezné. Miskolc és a megye gazdasági érdeke viszont azt kívánná, hogy a régió 
nagyvárosainak versenyében egy korszerű, a befektető nagyvállalatok elvárásait kielégítő repülőtér 
álljon a rendelkezésre. A közelmúltban új gyáregység létesítéséhez területet kereső BMW éppen 
azzal indokolta a szomszédos megyeszékhely – Debrecen – melletti döntését, hogy Miskolc nem 
rendelkezik az igényeinek megfelelő repülőtérrel. Ezzel a város több mint 300 milliárdos 
befektetéstől esett el, amely nagyságrendileg 1000 új munkahelyet teremthetett volna. A miskolci 
repülőtér felszámolásával Borsod-Abaúj-Zemplén megye az egyetlen lenne az országban, amely 
nem rendelkezik működőképes repülőtérrel. Egy megyeszékhely, egy régió a mai befektetői 
közlekedési igények mellett nem engedheti meg magának, hogy repülőtér nélkül maradjon. A 
repülőtér üzemeltetése elősegíti az egyes gazdasági szereplők által elvárt személyi és áruszállítási 
lehetőségek biztosítását. A helyi pilótaképzés által növeli a megyei tudásbázisát, a kiképzett pilóták 
ezen végzettség birtokában aktív részt tudnak vállalni a polgári és honvédelmi feladatok ellátásban. 
A miskolci repülőtér az ország stratégiai létesítményei közé tartozik, annak megléte és fejlesztése 
nemzetgazdasági, nemzetpolitikai érdek. A meglévő repülőtér felszámolásáról szóló döntés 
meghozatalán túl a megyei légiközlekedés biztosítása érdekében semmilyen koncepció 
kidolgozásáról vagy intézkedés megtételére nem került sor. A Repülőklub elnökének azon 
elképzelése, hogy az Önkormányzat tárgyban mutatkozó passzivitása következtében 
magántulajdonban lévő repülőteret kíván létesíteni, példa nélkül álló a megyei jogú városok sorában, 
és egyben beláthatatlan gazdasági kockázatot hordoz magában, ugyanis kiszolgáltatja a város és a 
régió jövőjét egy üzleti alapon működtetett magánérdekeltségnek. Napjainkban, amikor az állam 
deklarált célja a stratégiai ágazatok – energiaszektor, közlekedési vállalatok – állami vagy 
önkormányzati tulajdonban történő megtartása, egy megyében, a légiközlekedés biztosításához 
szükséges repülőtér magánkézbe adása ellentétes a meghirdetett kormányzati szándékkal is. 
Javasolja, hogy az Önkormányzat – Pfliegler Péter alpolgármester úr szerint is – az új repülőtér 
létesítésére és annak hosszú távú fejlesztésére alkalmas, jelenleg Sajópetri közigazgatási területére 
eső földterület megvásárlása céljából haladéktalanul kezdjen tárgyalásokat az érintett felekkel. A 
légügyi hatósági szakvélemény kiadását a szóban forgó, illetve az attól déli irányba eső földrészlet 
tekintetében a Repülőklub elnökével – mint kérelmezővel – egyeztetve sürgesse meg. A Repülőklub 
elnöke egyébként egyértelműen azt nyilatkozta, hogy egyéb megoldás hiányában a megyei 
légiközlekedés megmentése érdekében kényszerhelyzetben indította el a területek megvásárlására 
irányuló szerződések megkötését. Ennek tárgyában ez év végéig kell az eladó felé pénzügyileg 
teljesíteni. Tehát az idő sürget. Jelezte egyben azt is, hogy az Önkormányzat vásárlási szándéka 
esetén az általa aláírt adás-vételi szerződést szükséges engedélyezni Miskolc városa felé. A 
megvásárolt terület használatbavételi engedéllyel rendelkező repülőtérré történő kiépítéséhez és 
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fejlesztéséhez szükséges további forrásokat pedig elsősorban pályázatok útján elnyert 
támogatásokból lehetne biztosítani. Kéri a Közgyűlést, hogy módosító indítványát támogassák.  
 
Dr. Simon Gábor: Ismét öt napirendet tárgyalnak egy napirendi pontként összevonva. Ebből 
képviselőtársai alapvetően három napirendhez szólaltak hozzá: a költségvetési korrekcióhoz, az 
MVK közszolgáltatásához, illetve a közétkeztetéshez. Az ötös csomagból szintén ehhez a 
háromhoz szeretne hozzászólni.  
Ismét úgy, ahogy a költségvetési korrekciókor szokott lenni, a Fidesz képviselője feláll, és elmondja, 
hogy minden rendben van. Most a számok nem zavarták meg az éleslátását, ugyanis ezekkel nem 
foglalkozott, hanem tulajdonképpen egy szózatot mondott, ami arról szólt, hogy minden nagyon 
szép és jó, és mindennel nagyon meg van elégedve. Egy költségvetésről mégiscsak – bár száraz –, 
de érdemes a számok nyelvén beszélni. Amit most a városvezető frakció el akar fogadni, az azt 
tartalmazza, hogy a város bevétele 2018. évben 66 milliárd forint, a kiadása 87 milliárd forint. A 
kettő között van egyenleg, azaz mínusz 21 milliárd forint. Ezt már többször elmondta a 
Közgyűlések alkalmával, hogy a fejlesztéseknél és az áthúzódó beruházásoknál, valamint az uniós 
források megszerzésénél tud is engedékeny lenni. Azonban, ha megnézik a költségvetést, akkor a 
működési hiánya a városnak 2,3 milliárd forint. Ebből szerinte nem lehet engedni, ez egy 
alapkövetelmény, hogy a működés egyensúlyára törekedni kell, és ezt meg kell valósítani. Amikor 
az MVK előterjesztéséről beszélnek, és arról az óriási – vizionált – gazdasági jólétről, amikről a 
vezetés beszélt ma is, akkor az anyag egy pontjára szeretne rákérdezni. Az MVK Zrt.-nél milyen 
dolgozói béremelkedés fog 2019. január 1-jétől bekövetkezni. Ha azt a gazdasági számítást nézik, 
amit az anyag tartalmaz, akkor az azt mondja, hogy az MVK-nál kizárólag a törvényi minimálbér 
emelkedés és a garantált bérminimum emelkedése kerül beépítésre a kiadások közé. Kérdése, hogy 
ezt tényleg így van-e, ahogy az anyag tartalmazza. Amennyiben így van, akkor az szerinte 
katasztrófa. Csak a törvényt követni, csak a minimálbért szintre hozni, szerinte ez elképzelhetetlen. 
Ugyanígy – bár a vezetés nagyon meg van elégedve – a közétkeztetés esetében sem tudja osztani a 
meglátásukat. Kiemeli, az egész formájával nincs megelégedve. Ebben a Közgyűlésben a vezetés 
egy közbeszerzési eljárás keretében egy vállalkozónak átadta a teljes miskolci közétkeztetést. 
Véleménye szerint nem átadták, hanem átjátszották egy baráti vállalkozásnak, amely azt mondta, 
hogy ebben a rendszerben tartalékok vannak, ebből ki lehet szűrni a párhuzamosságokat, és ezért 
a közbeszerzési eljárás keretében azt vállalta, hogy nem emel díjakat. Meg kell nézni, azokat a 
hozzászólásokat, amivel a kormánypárti frakció indokolta, hogy ennek a cégnek oda kell adni a 
közbeszerzést. Nem sok idő telt el, ez a baráti vállalkozás bejelentette, hogy azt szeretné, 2019. 
januárt 1-jével a közétkeztetés díjai emelkedjenek. Emelkedjenek a bölcsődében, óvodában, 
általános iskolában, középiskolában, a szociális étkezés, a nyugdíjasoknak járó étkezés, az 
elhordásos étkezés és az ápolási otthonokban lévő étkezés. Azt gondolja, hogy ez a nagy fideszes 
trükk. Bejelentik, hogy nem fog emelkedni, ezért adják oda egy cégnek, majd a cég utána azt mondja, 
hogy mégiscsak felemeli. Tudja, hogy erre a közbeszerzési törvény ad egy kiskaput, hogyha az 
emelkedés a 10%-ot nem éri el, akkor ezt a vezetés módosíthatja. Hangsúlyozza viszont, nem erről 
volt szó, hanem arról, hogy ez a vállalkozó ugyanabból a pénzből, ugyanabból a bevételből 
magasabb színvonalon fogja tudni működtetni a közétkeztetést. Így, ezt az előterjesztést 
természetesen nem fogják tudni támogatni, ahogy a költségvetést sem, illetve nagyon komoly 
kérdőjeleik vannak az MVK szerződésével kapcsolatban is.  
 
Cseléné Figula Edina: Az 1. napirendhez kíván hozzászólni, amihez módosító indítványt nyújtott 
be. Ebben kéri a martinkertvárosi Tisza utca szilárd burkolattal történő fedését és a csapadékvíz 
elvezetés kiépítését. Az említett utca egy nagyobb részre murvás, amit időközönként feltöltenek, 
de ez csak rövid ideig jelent megoldást. A vízelvezetés hiánya miatt esőzés idején sárban dagonyázva 
kell a lakóknak megközelíteniük otthonaikat. A Tisza utca mindkét vége felé terjeszkedik, nagy 
társasházak épülnek, így elengedhetetlen a szilárd burkolat, továbbá a csapadékvíz elvezetésének 
megoldása, amiről Pfliegler Péter alpolgármester úr elmondta, hogy a vízrendezési terv a teljes 
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kertváros területére elkészült 2014-ben. Az nagyon jó, mert így esetleg csak tervkorszerűségi 
felülvizsgálatot kellene végezni. Kéri a Közgyűlést ezen módosító javaslata elfogadására. 
 
Katona Ferenc: Egy mondattal szeretne Simon képviselő úr mondandójára utalni. 
Számmisztikában nem olyan jó, de 8 év alatt nyolcszor emelték a parkolási díjat, szemétdíjat, a 
szennyvízdíjat. Tájékoztatásul elmondja, hogy a közétkeztetési norma emelése, az minőségi emelést 
is jelent. Tehát gyakorlatilag nem emelnek, többet, jobbat kapnak.  
Valójában az MVK kapcsán kért szót. Ahogy Kovács képviselőtársa is elmondta, a közösségi 
közlekedés minősége az országban élen jár, új és környezetkímélő járműpark került kialakításra az 
utasok igényeit messzemenően figyelembe véve. Vannak munkába járó és piacra járó utasok. 
Polgármester Úr tudja, adni jó, különösen advent idején, de kapni sem rossz. Kéri a Selyemréti 
nyugdíjasok nevében, hogy 7-es autóbusz napi három alkalommal a Selyemrét felé közlekedjen. Ez 
azt eredményezné, hogy a Búza téri piac átszállás és az aluljáró érintése nélkül megközelíthető lenne. 
Úgy véli, ez egy jogos változtatási kérelem, ami nem jelent módosítási javaslatot. A kérés után – 
amit szerinte nem lehet visszautasítani – egy dicséretet szeretne tolmácsolni az MVK Zrt. vezetése 
felé, ami az adventi villamos. Nemcsak az adventi időszak egyik színfoltja, hanem egyben turisztikai 
attrakció is. A felhasználók nevében is köszöni. Tisztelete jeléül zöld nyakkendőt kötött.  
 
Dr. Nánási-Kocsis Norbert: A 2018. évi költségvetéshez szeretne hozzászólni, ami 
kiegyensúlyozott, stabil gazdálkodást tett lehetővé az év folyamán. Ennek alapjait elsősorban az 
évről-évre emelkedő helyi adóbevételek teremtették meg, melynek köszönhetően sem 2017-ben, 
sem 2018-ban az eredeti költségvetésben nem tervezett az Önkormányzat hitelfelvételt. A 
bevételek stabilan biztosították a működés alapvető feltételeit, elegendő forrást teremtettek a 
tervezett beruházások, felújítások önerejére is. A 2018. évi költségvetés főösszege 237 millió 
forinttal növekedett az év folyamán. A bevételeken belül kiemelendő, hogy a helyi adóbevételek 
teljesítése jelentősen növekedett. Kiemelendő még a költségvetési szervek megtakarítása is. A helyi 
adóbevételek évről-évre folyamatosan emelkedő tendenciát mutatnak, amely egyértelmű 
összefüggésben van a helyi gazdaság erősödésével, a turizmus fejlődésével. Ennek köszönhetően 
az Önkormányzat helyi adóbevételei kimagasló ütemben emelkednek, megteremtik a stabil és 
kiegyensúlyozott gazdálkodás alapjait. A beruházások a város valamennyi területét felölelik, így az 
úthálózat fejlesztése, az egészségügyi alapellátás, a szociális, óvodai és bölcsődei ellátás, az 
energetikai fejlesztések területén is. Említés érdemelnek a turisztikai, valamint az ipari park 
fejlesztések is, melyek hozzájárulnak a város gazdaságának további fejlődéséhez. Összefoglalva 
megállapítható, hogy az Önkormányzat 2018. évben is sikeres gazdálkodási évet zárt. A városban 
olyan nagyságrendű fejlesztések kezdődhettek meg, illetve folytatódhatnak, amelyek hosszú évekre 
meghatározzák a Miskolc jövőjét.  
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, 
a vitát lezárja.  
Megadja a szót Pfliegler Péter alpolgármester úrnak, hogy reflektálhasson a vita során 
elhangzottakra. 
 
Pfliegler Péter alpolgármester: A repülőtérrel kapcsolatban elhangzott hozzászólásra, illetve 
megjegyzésekre szeretne reagálni. Nagyon sajnálja, hogy nem az ő gondolata, de szívesen átveszi, 
és ahogy Magyarország kapcsán elhangzott, azt hiszi Miskolcra is bátran használhatja. Amikor 
bármilyen ellenzéki megszólalás van az elmúlt időszakot tekintve, akkor Magyarországról, 
Miskolcról szürke, pusztuló, hanyatló ország, város képét festik le, ahol szinte semmi jó nem 
történik, folyamatosan ezt hallják országos sajtóból is, helyi megszólalásokból is. Ezzel szemben az 
igazság az, hogy Magyarországon is, és Miskolcon is alig van olyan, ami ne fejlődne. A 
kiskereskedelmi forgalom az elmúlt időszakban 6%-kal nőtt. Azt nem tudja, hogy Miskolcon hány 
százalékkal, de azt látja, hogy az összes étterem – ahogy már mások is elmondták – tele van 
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hétköznap is, a boltok zsúfoltságig vannak áruval és vevővel is. Az elmúlt háromnegyed évben 
5,2%-kal nőtt a haza GDP, Miskolcon a tavalyi szám 7% volt egész évre vetítve. Ez azt jelenti, 
hogy jelentősen meghaladta a magyarországi GDP növekedést. Miskolcra szinte folyamatosan új 
befektetők települnek le. Az ülés alkalmával már többször is elhangzottak az utóbbi hetek 
befektetései. Nagyon örülnek neki és bízik abban, hogy rövidesen újabbat is bejelenthetnek. A 
város tárgyalásainak és előremutató gondolkodásának, valamint a légimentők pozitív hozzáállásnak 
is köszönhetően a légimentők a helyükön maradnak. Reményeik és közös terveik szerint fejlődnek 
és fejlesztenek is. Erről egy szó sem esik az ellenzék részéről. Hangsúlyozza, nem dicséretet akartak 
kierőszakolni, mert nem azért vannak és dolgoznak, hanem Miskolcért és a régió fejlesztéséért. 
Azonban legalább említés szintjén érthető és elvárt is lenne – ha ennyire féltik a helyi 
légiközlekedést –, hogy legalább egy szóval megemlítették volna. Egyébként 4, 5, 6 éve azt mondják, 
hogy a jelenlegi repülőtér területe – kivéve a légimentők számár ingyenes odaadott, biztosított 
területet, ahol maradhatnak, fejleszthetnek – a Mechatronikai Ipari Park területét fogja bővíteni 
annak érdekében, hogy az érdeklődő befektetők ott letelepülhessenek, és új munkahelyeket 
teremthessenek a miskolciak és a környékbeliek számára. Hangsúlyozza, nem mondtak mást soha, 
nem ámították a légiközlekdésben érdekelteket. Nem mondták azt, hogy egyezzenek meg valahogy, 
hogy maradhatnak. Azt mondták, hogy nem maradhatnak, mert szüksége van a Mechatronikai Ipari 
Parknak a területre. Most sem mondanak mást. Azt érdekesnek tartja, hogy a Repülőklub – 
információi szerint – egy kisebb, de hangos csoportja most jelentkezik igényével, mintha kapkodna 
és mindent, a teljes megoldást az Önkormányzattól várná ez a civil szerveződés. Örömükre szolgál, 
ha Miskolc közelében egy új repülőteret hoznak létre. Vannak olyan információi, hogy már meg is 
vásárolták a szükséges területet. Amennyiben Miskolc ennek a civil szerveződésnek, tehát a jelenlegi 
Repülőklubnak konkrét kérése alapján tud majd segíteni, akkor – ahogy sok-sok civil szervezetnek 
tudtak és segítenek a jövőben is lehetőségeik szerint – fognak segíteni. Azonban egy komplett 
repülőteret nem fognak sem venni, sem megépíteni, és ezt soha nem is mondták. 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Alpolgármester Úrnak a kiegészítését, reflexióját. 
Az elfogadott tárgyalási sorrend szerint a város humánszolgáltatásával összefüggő 
előterjesztések tárgyalásával folytatják munkájukat. 
 
Meghívó szerinti 5. napirend:  Javaslat sporttal kapcsolatos vagyongazdálkodási döntések 

meghozatalára 
 
Meghívó szerinti 6. napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 

Miskolci Sportcentrum Kft. közötti közfeladat-ellátási 
szerződés megkötésére 

 
Meghívó szerinti 7. napirend:  Javaslat a „Kárpát-medence népviseletei” elnevezésű 

gyűjteményre vonatkozó szerződésekkel kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

 
Meghívó szerinti 9. napirend:  Javaslat a 2019. évben adományozandó önkormányzati címek 

és díjak előzetes elbírálását végző Kuratórium állandó tagjai 
melletti további három tagjának megválasztására 

 
Sürgősségi 3. napirend:  Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására törzsvagyonon belüli 
átsorolás tárgyában 
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Sürgősségi 4. napirend:  Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci 
Szimfonikus Zenekar Nonprofit Kft. között megkötendő 
közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 

 
Sürgősségi 5. napirend:  Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci 

Nemzeti Színház Nonprofit Kft. között megkötendő 
közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 

 
Sürgősségi 6. napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi 

Programja 2018. évi felülvizsgálatára 
 
Sürgősségi 10. napirend:  Javaslat ingatlanhasználat biztosítására civil szervezetek 

részére 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 

 Jogi és Ügyrendi Bizottság: a meghívó szerinti 9. napirendi előterjesztés elfogadását 
többségében, míg a sürgősségi 3. napirend elfogadását egyhangúlag támogatta.  

 Városgazdálkodási és –üzemeltetési Bizottság: az 5. napirendi előterjesztés 
mindhárom határozati javaslatát többségében, valamint a 6., 7. és 9. napirend elfogadását 
szintén többségében támogatta. 

 Pénzügyi Bizottság: a meghívó szerinti 5. napirend elfogadását egyhangúlag, a 6. 
napirendet többségében, a 7. napirendi előterjesztés elfogadását egyhangúlag támogatta. 

 Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: az 5. napirendi 
előterjesztés mindhárom határozati javaslatát egyhangúlag, valamint a 6., 7. és 9. napirend 
elfogadását szintén egyhangúlag támogatta. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkező 
képviselőknek adja meg a szót.  
 
A vitában hozzászóló: 
 
Molnár Péter: A napirendi csomagból a kultúrával kapcsolatos előterjesztések vonatkozásában 
kért szót, mert látható, hogy több sporttal összefüggő előterjesztés szerepel, ami nagyon fontos a 
város szempontjából. Külön öröm, hogy a több, mint tíz évvel ezelőtt megkezdett Ferenczi 
tornacsarnok végre befejeződhet, azaz az Önkormányzat el tudja rendezni a sorsát. Ami Miskolc 
számára nagyon fontos, hogy a kultúra a városvezetés, az Önkormányzat számára igen jelentős 
súllyal bír. Minden évben a költségvetés tárgyalásakor látják, hogy a kultúrára jelentősen áldoz az 
Önkormányzat. Úgy gondolja, hogy egy fejlődő városnak, ahol gyakorlatilag minden embernek, aki 
dolgozni szeretne, van már munkája, és a munka után megpihenni tud a kultúra területén is. Fontos 
is, hogy áldozzon a város a kultúrára. Miskolc – hogyha visszatekintenek a múltba is – mindig is 
egy pezsgő kulturális életről volt híres. Az utóbbi években ez a kulturális pezsgés újra egyre inkább 
érezhető a városban. Ez köszönhető nagymértékben a Miskolci Nemzeti Színháznak és az általuk 
évről-évre megvalósított kiváló évadoknak. Köszönhető továbbá a jól működő kulturális 
szervezeteiknek, mint a Miskolci Kulturális Központnak, amely szintén nagyon pezsgő életet hoz 
a város életébe a Művészetek Háza vagy a Diósgyőri Vár tekintetében és az egyéb rendezvényeikkel 
is. Úgy véli, Miskolc méltán büszke, ahogy a városvezetés és az Önkormányzat is a Miskolci 
Szimfonikus Zenekarra, akik nemcsak a városban, a régióban, az országban, hanem a nagyvilágban 
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is Miskolc város jóhírét, a miskolci kultúra magas színvonalát viszik el és mutatják meg. A mai 
előterjesztés arról szól, hogy az előadóművészeti szervezetek támogatásáról szóló törvény alapján 
az előadóművészeti tevékenységgel kapcsolatos ágazatokért felelős miniszter legalább három évre 
szóló közszolgáltatási szerződést köt meghatározott művészeti feladatokra. Kivételesen magas 
színvonalon működő művészeti teljesítményt felmutató, hazai és nemzetközi szinten elismert, 
nyilvántartott előadóművészeti szervezetekkel. A Miskolci Szimfonikus Zenekar egy ilyen, magas 
színvonalon, nemzetközileg is jegyzett szervezete Miskolc városának. Eddig is volt a zenekarnak és 
az Önkormányzatnak egy ilyen megállapodása, mivel ez lejárt, ezért szeretnék újabb három évre 
meghosszabbítani, az EMMI ezt támogatja. Számukra ez nagy büszkeség és nagy öröm, a zenekar 
munkáját dicséri. Ezúton is köszönetét fejezi ki a Szimfonikus Zenekar munkájáért. Hangsúlyozza, 
a miskolciak büszkén mondhatják, hogy büszkék a Miskolci Szimfonikus Zenekarra és arra a 
kulturális pezsgésre, arra a kultúrára, ami ebben a városban él napjainkban is. 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező, a vitát 
lezárja.  
Az elfogadott tárgyalási sorrend szerint az Önkormányzat igazgatásával és építési ügyeivel 
kapcsolatos előterjesztések tárgyalásával folytatják munkájukat. 
 
Meghívó szerinti 3. napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti 

Tervének és Építési Szabályzatának módosítására 
 
Meghívó szerinti 4. napirend: Javaslat a vis maior támogatással kapcsolatos döntések 

meghozatalára 
 
Meghívó szerinti 8. napirend:  Javaslat Budai József védett síremlékének felújításához való 

hozzájárulás megadására 
 
Meghívó szerinti 10. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 2019. évi 

belső ellenőrzési tervének megállapítására 
 
Meghívó szerinti 11. napirend:  Javaslat a Közgyűlés utólagos tájékoztatására a 

halaszthatatlan önkormányzati ügyekben meghozott 
polgármesteri döntésekről 

 
Sürgősségi 7. napirend:  Javaslat a közterület használatáról szóló önkormányzati 

rendelet módosításra 
 
Sürgősségi 9. napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 

Szervezeti és Működési Szabályzata módosítására 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 

 Jogi és Ügyrendi Bizottság: a meghívó szerinti 3. napirendi előterjesztés elfogadását 
többségében, a 10. napirend és sürgősségi 7. napirendi előterjesztés elfogadását 
egyhangúlag támogatta. 

 Városgazdálkodási és –üzemeltetési Bizottság: a meghívó szerinti 3. napirendi 
előterjesztés rendelet megalkotását és a határozati javaslat elfogadását többségében 
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támogatta, a 4. napirendi előterjesztés elfogadását többségében, a 8. napirendet 
egyhangúlag, a 10. napirendet többségében támogatta. 

 Pénzügyi Bizottság: a meghívó szerinti 10. napirendi előterjesztés elfogadását 
többségében támogatta.  

 Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: a meghívó szerinti 8. 
és 10. napirendi előterjesztést tárgyalta, elfogadásukat egyhangúlag támogatta. 

 Egészségügyi és Szociális Bizottság: a meghívó szerinti 10. napirendi előterjesztés 
elfogadását egyhangúlag, míg a 11. napirendet többségében támogatta.  

 Rendészeti Bizottság: a meghívó szerinti 10. napirendi előterjesztés elfogadását 
egyhangúlag támogatta.  

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszönti Hubay György országgyűlési képviselő urat, köszöni, 
hogy megtiszteli a Közgyűlést. 
A napirend felett megnyitja a vitát. Megállapítja, hogy nincs felszólalásra jelentkező képviselő, így 
a vitát lezárja.  
Az elfogadott tárgyalási sorrend szerint a zárt ülésre felvett napirendek tárgyalásával folytatják 
munkájukat, ennek megfelelően zárt ülést rendel el. Kéri, hogy akik nem a napirendek kapcsán 
vannak jelen, hagyják el az üléstermet. 
 

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül. 
 

– A zárt ülést követően a nyílt üléssel, 
a közérdekű bejelentésekkel, hozzászólásokkal folytatják munkájukat. – 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a „Közérdekű bejelentésekkel, hozzászólásokkal” 
folytatják munkájukat. Megadja a szót a felszólalásra jelentkező képviselőknek. 
 
Hozzászólók: 
 
Gazdusné Pankucsi Katalin: Augusztusban kereste meg a Miskolci Városgazda Nonprofit Kft.-
t néhány problémával. Azt beszélték meg, hogy az ősz folyamán elvégzik azokat a munkálatokat, 
amelyeket a lakosság is jelzett felé, illetve maga is megtapasztalt. A múlt héten, illetve még a hét 
elején a Nyárfa utcában, ahol a szemétszállító autó tönkretette az út egy részét, megtörtént a javítás. 
A Töbrös és Olvasztár út kereszteződésében is nagyon rossz állapotba került az út. A héten ezt is 
kijavították, ahogy Bükkszentlászlón a Fő utcán is megtörtént a kátyúzás. Köszönetet mond a 
Miskolci Városgazda Nonprofit Kft.-nek, mert nagyon várták ezeket a munkálatokat, mert fontos, 
hogy jó úton közlekedhessen a gyerekek az iskolába, hiszen a Töbrös és Nyárfa úton keresztül 
közelítik meg az intézményt.  
 
Pakusza Zoltán: Három városüzemeltetési problémával fordul a Közgyűléshez. Az egyik a 
perecesi főútvonal állapota, ami kritikán aluli, annak ellenére, hogy a nyár folyamán már volt egy 
kátyúzás. Most újra felfagyott az út, több nagyméretű kátyú alakult ki, ami komoly probléma, mert 
az egyetlen fő közlekedési útvonal, ami Perecest a városba beköti. Úgy gondolja, fontos lenne 
rövidtávon akár hideg aszfalttal megoldani a kátyúk helyzetét, mert balesetveszélyesek és több 
esetben a kanyarban helyezkednek el. Hosszabbtávon – amit a következő évre vonatkozó fejlesztési 
tervében is szerepeltetett – akár több ütemben, de meg kellene kezdeni a perecesi főútvonal, illetve 
annak egy jelentős szakaszának az újraaszfaltozását. Az már jól látható, hogy nem nagyon lehet már 
tovább toldozgatni, foltozgatni.  
Másik a Finkey utcának a problémája. Amit az előző Közgyűlés alkalmával kért, az elkészült és 
köszönetét is fejezi ki érte. Az viszont jól látszik, hogy a Finkey utcában alapvető probléma, hogy 
szinte hetente van csőtörés. Ez teljesen tönkretette az utca aszfaltos rétegét. Az útfelújítást addig 
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gyakorlatilag nem lehet elvégezni, amíg a közmű nincs kicserélve. Fontos lenne, hogy legalább 
ebben az utcában a vízművek a következő évben a közmű cseréjét végrehajtaná, mert akkor lehet 
majd az utca rekonstrukcióját is véghez vinni. Ez ráadásul egy olyan utca, ami a Debreceni Márton 
térhez az egyetlen közlekedési útvonal. Ha ez tönkremegy, akkor a tér tulajdonképpen nem lesz 
megközelíthető. 
Harmadik kérése, hogy Perecesen a MIK kerítése mellett található egy nagyobb szabad tér, amit a 
perecesiek Advent térnek neveznek. Abban kér segítséget, hogy miként lehetne ennek a térnek a 
hivatalos elnevezését is Advent térré változtatni. Hangsúlyozza, ez már egy régi kérése az 
ottaniaknak. A rendezvények sok esetben itt kerülnek lebonyolításra, mint például most is az 
adventi gyertyagyújtások alkalmával, de a májusfa állítás is itt történik.  Ez egy emblematikus tere 
Perecesnek és jó lenne, hogy akár a civil kezdeményezés segítségével lépést tudnának tenni annak 
érdekében, hogy a tér a megfelelő elnevezést megkapja. Ehhez kér segítséget, hogy milyen lépésekre 
van szükség.  
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy a városüzemeltetés foglalkozzon a felmerült 
kérdésekkel. 
 
Szilágyi Szabolcs: Sajnálatosnak nevezi, hogy a FIDESZ-KDNP Frakció indokolás nélkül 
utasította el javaslatát, az Avasi Rendészeti Alközpont létrehozására vonatkozóan. Számára ez 
vallomással ér fel, hogy ennyire nem érdekli a kormánypártot az Avas közbiztonsága.  
Sajnálatos az is, hogy az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata nem teszi lehetővé az 
egyéni képviselői indítványok bizottságokban való tárgyalását. Ez lett volna az egyetlen rendészeti 
téma erre a Közgyűlésre, amit a Rendészeti Bizottság tárgyalhatott volna. 
A Rendészeti Bizottság kapcsán szintén sajnálatosnak nevezi, hogy pont egy Rendészeti Bizottsági 
tag, Deák-Bárdos Mihály fideszes önkormányzati képviselő ellen nyomoz a hatóság testi sértés 
bűntett gyanúja miatt.  
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az Avas biztonságára érdemes néhány szót fordítani. Jó lenne, ha 
az elért eredményeket is említené Képviselő Úr, ami az elmúlt évek munkája alapján az Avas 
közbiztonságának javulását mutatja be. Az Avason van rendőrörs, jól együttműködnek a 
rendészettel. Az egy akkora terület, amit egy örs sugarába kiválóan be lehet látni. A mutatókból is 
jól látható, hogy az Avason 62-63%-kal javult az elmúlt években a közterületen elkövetett 
bűncselekmények száma. Nem látja értelmét új alközpont létrehozásának. A rendőrséggel 
megosztva kiválóan tudják egymás kompetenciáját, egymás feladatát megosztani. 
 
Soós Attila: Nem minősítve Szilágyi képviselő úr hozzáállását, ha képviselői munkáját is úgy végzi, 
mint ahogy most megnyilatkozott, az problémát jelent.  
A Fidesz Frakció vezetőjeként természetesen tájékozódott az ominózus ügyben. Szeretné 
tájékoztatni Polgármester Urat és a Közgyűlést is, hogy az említett üggyel kapcsolatban hivatalos 
megkeresés jelen pillanatban nem történt, nem érkezett. Ezért úgy vélik, ebben az ügyben jelenleg 
teendő nincs. Természetesen továbbra is figyelemmel kísérik az eseményeket, függetlenül attól, 
hogy a sajtóban vagy az országos médiában bulvárhírként jelenik meg.  
 
Dr. Tompa Sándor: Köszöni a szót, de megjegyzi, egyre reménytelenebb olyan kérdéseket feltenni, 
amire egyébként szándéka szerint nem akar a városvezetés válaszolni. Ezzel együtt azonban rendre 
megkeresik, hogy tegye fel a kérdéseket.  
Kriza polgármester úr tevékenységi ideje alatt eddig három verzióval ismerkedett meg, hogy mi fog 
Tapolca kapcsán történni. Mindhárom alkalommal ismert volt a tervező, lakossági fórum volt, és 
városvezetői szinten is képviseltették magukat. Kérdése, hogy mi van most, ki tervezte, nyilvános 
volt-e a tervpályázat, egyáltalán mi valósul ott meg, mikor mutatják be a lakosságnak. Ide tartozik 
az a kérdés is, hogy honnan lesz oda melegvíz. Tudomása szerint a legutolsó tervnél ez volt a 
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kulcskérdés, hogy ekkora felülethez hogyan lehet melegvíz biztosítását megoldani. Tudják, hogy 
fúrtak kutat. Kérdése, hogy ez mennyibe került, milyen mélyen és milyen hőfokot értek el. Mennyit 
kell még arra költeni, ha szándékoznak ezt tovább folytatni.  
Kriza Ákos onnantól kezdve, hogy a Lovagi tornák tere mellett született a döntés, a Diósgyőri 
Várfürdő ügyben folyamatosan becsapta a miskolciakat, a diósgyőrieket. Azt mondta, hogy meg 
fog épülni, várjanak egy kicsit. Mindig volt valami határidő. Legutóbbi közmeghallgatáson 
bevallotta azt, amit eddig is sejtettek: ott nem lesz fürdő. Kérdése, hogy tudja Kriza úr, hogy az egy 
történelmi hely. A királyi fürdőnek ott van az alapja, amit annak idején feltártak a Diósgyőri Vár 
építés kezdetekor. Kérdése, hogy hová akarnak ott diósgyőri történelmi várfürdőt építeni, ahol 
ráadásul melegvíz is van. Ezekre a kérdésekre várnák a diósgyőriek Polgármester Úr válaszát és 
nem azt a lebegtetést, amit eddig folytattak.  
A harmadik témakör a lakhatás. Mikor kapnak tájékoztatást a 20 emeletesben lakók, hogy mi lesz 
a sorsuk, vagy az a folyamat fog elindulni, ami a számozott utcáknál is bekövetkezett? Mi lesz a 
vasalótömbben élőkkel, lebegtetett lakókkal, mikor és milyen módon fogják őket tájékoztatni arról, 
hogy mi a további sorsuk? Annak idején nagy titokban a Nemzeti Eszközkezelőtől 180 valahány 
lakást vett át az Önkormányzat. Most bejelentették, hogy a Nemzeti Eszközkezelő lakásaiban, 
házaiban élők visszavásárolhatják kedvezményesen az ingatlanaikat. Kérdése, hogy mi van ezekkel 
a Nemzeti Eszközkezelős ingatlanokkal, mi a tulajdonosok sorsa? 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Valóban, mindhárom téma közérdeklődésre ad okot, azonban 
megdöbbentő a tájékozatlansága Képviselő Úrnak. Megjegyzi, a tapolcai tervek megtalálhatóak a 
város honlapján, részletesen. Már a közbeszerzési eljárás lezárult, győztes van, kezdődik a munka. 
Semmi nagy titok nincs Tapolcával kapcsolatosan. A fúrással kapcsolatos dolgok szintén elérhetőek 
a város honlapján. Képviselő Úr egyébként is böngészni szokta a honlapot. Megjegyzi, ez egy új 
honlap, az idén az „Év honlapja” díjat is megnyerte abszolút kategóriában. 
A Diósgyőri Strand kapcsán nem is érti, miért indult el egy ilyen polémia. Döntően olyan 
információkat hallhattak az ellenzéki képviselőtársaiktól, amelyek szemen szedett hazugságok. Azt 
nem mondta, hogy nem lesz strand Diósgyőrben. Azt mondta, hogy ahol a lovak masíroznak, ahol 
az építkezés folyik, ott nem lehet strandot megnyitni. Hangsúlyozza, lesz strand Diósgyőrben, csak 
olyan körülményeket kell teremteni hozzá, hogy megfelelő legyen a fürdőzéshez, strandoláshoz. 
Természetesen meg kell találni a helyet, meg kell nézni, hogy mikor fejeződik be az építkezés, illetve, 
hogy a lovak ne zavarják a strandolókat. A történetet komplexitásában kell végiggondolni. 
 
Cseléné Figula Edina: Előterjesztést nyújtott be a gyermekeiket otthon ápolók érdekében. Ebben 
javasolta, hogy a Salkaházi Sára Programot terjesszék ki, és évi egyszeri juttatásban részesüljenek, 
akik beteg, sérült, fogyatékkal élő gyermeküket otthonukban ápolják. Kérdése, hogy bárkinek a 
jelenlévők közül van fogalma arról, hogy ez mit is jelent. Ezeknek a szülőknek nincs megállása, 
nonstop, napi 24, heti 168 órában helyt kell állniuk, mert vállalták azt a lelkileg és fizikailag is 
megterhelő feladatot, mert nem tolták át az államra, nem adták intézetbe gyermeküket. Nekik nincs 
szabadság, szabadnap, hétvége, ünnepi pihenés, üdülés. Van viszont etetés, reggel, délben, este; 
fürdetés, pelenkázás, cipekedés, és van még szeretet, odaadás és könnyek minden nap. Salkaházi 
Sára rövid életét karitatív tevékenységnek szentelte, gondozta az elesetteket, a segítségre szorulókat. 
Éppen ezért szerette volna a Jobbik Frakciója, hogy az ő nevével meghirdetett programból a 
gyermeküket ápolók is részesüljenek évi egyszeri juttatással. A fideszes képviselőtársai még csak 
napirendre sem engedték az indítványt. Kéri, hogy mikor elfogyasztják a karácsonyi vacsorát 
Szenteste, jusson eszükbe, hogy van szülő, aki nem eszik, csak etet Karácsony este.  
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszában elmondja, Képviselő Asszony is tudja, miért nem 
vették napirendre az előterjesztést. A Salkaházi Sára Program a nyugdíjasokat támogató program. 
Örömmel vette volna, hogyha azokat a szülők kapcsán, akik otthon ápolják beteg vagy fogyatékkal 
élő gyermekeiket, valamilyen új támogatási rendszert javasol. A Salkaházi Sára Programot a 
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nyugdíjasok támogatására találta ki a Fidesz Frakció, és arra kiválóan megfelel. Több mint 30 ezer 
miskolci nyugdíjas látogatja programokat, élvezi annak erejét, a támogatását, segítségét. Nagyon 
komoly közösségépítő program. Nem kell összekeverni a különböző területeket, csoportokat. Amit 
Képviselő Asszony felvetett, az egy nagyon fontos kérdés, csak nem a Salkaházi Sára Programhoz 
tartozik. 
 
Dr. Kovács László: Az előtte szóló Képviselő Asszony felszólalására szeretne reflektálni. 
Információi szerint 2019. január 1-jétől kormánydöntés van rá, hogy a gyermeküket otthon nevelők 
100 ezer forintos ellátásban részesülnek. 
Egyébként azért kért szót, hogy a FIDESZ-KDNP Frakció nevében minden képviselőtársának, a 
Hivatal vezetőinek és dolgozóinak és minden miskolcinak nagyon boldog karácsonyi ünnepeket és 
újévet kívánjon.  
Bejelenti továbbá, hogy Diósgyőrben az Ady Endre Művelődési Házban, már huszonvalahanyadik 
alkalommal a Diósgyőri Kolping Család szervezésében – és több képviselő támogatásával – a 
Szegények karácsonya elnevezésű rendezvényt tartják jövő héten, kedden. Ez is egy példája annak 
a szociális érzékenységnek, amikor azt mondják, azokat a szegény, egyedülálló és részben 
hajléktalan embereket is támogatják, akik egyébként erre rászorulnak. Ez nem jelenti azt, hogy nekik 
mindig mindent megengednek, a normákat nekik is be kell tartani. Aki úgy gondolja, hogy ezt a 
rendezvényt még tudja támogatni, vagy csatlakozna hozzájuk, esetleg csak szeretné megtekinteni, 
azokat mind szeretettel várják.  
 
Katona Ferenc: Mostanában divattá vált, hogy élményt ajándékoznak Karácsonyra. Ezt nyolc éve 
megteszik a Szimfonikus Zenekarral. Ezúttal is várják és hívják azokat a miskolci zenebarátokat, 
akik szívesen látnák, hallgatnák ezt az esemény. Az időpont 2018. december 18-án 18:00 óra.  
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni a felszólalásokat. 
Bejelenti, hogy a napirendekről történő szavazás következik.  
 
 
 
Meghívó szerinti 1. napirend: Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének 

megállapításáról szóló 2/2018. (III.6.) önkormányzati rendelet 
módosítására és kapcsolódó döntés meghozatalára (III. 
negyedéves korrekció) 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről és két határozati 
javaslatról kell dönteniük. A rendelettervezethez két képviselői módosító indítvány került 
benyújtásra. Kéri, először szavazzanak Cseléné Figula Edina módosító indítványáról. A 
döntéshez minősített többség szükséges. 
 

A Közgyűlés 9 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
a módosító indítványt nem fogadta el. 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak Badány Lajos módosító indítványáról. 
 

A Közgyűlés 9 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
a módosító indítványt nem fogadta el. 
 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, most szavazzanak a rendelettervezetről, a módosító 
indítványokkal kapcsolatos döntésekre figyelemmel. A rendeletalkotáshoz minősített többség 
szükséges. 
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A Közgyűlés 17 igen, 8 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
megalkotta a 21/2018. önkormányzati rendeletét az 
Önkormányzat 2018. évi költségvetésének 
megállapításáról szóló 2/2018. (III.6.) önkormányzati 
rendelet módosításáról. 

 
/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az I. határozati javaslatról. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 7 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti I. határozati javaslatot 
és meghozta a  
 

125/2018. (XII.13.) számú határozatát 
 
Tárgy:   Az Önkormányzat egyes saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek várható összege a 2019-2021. évekre 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az 
Önkormányzat 2018. évi költségvetésének megállapításáról szóló 2/2018. (III.6.) 
önkormányzati rendelet módosítására és kapcsolódó döntések meghozatalára (III. 
negyedéves korrekció)” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megállapítja, hogy az Önkormányzat 
egyes saját bevételei és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségei várható 
összegének a 2019-2021. évekre történő megállapítása tárgyában elfogadott 11/2018. (III.2.) számú 
határozata 1. melléklete helyébe jelen határozat 1. melléklete lép. A 11/2018. (III.2.) számú 
határozat jelen módosítással nem érintett, a 93/2018. (IX. 20.) számú határozattal módosított 
2. melléklete változatlan tartalommal hatályban marad. 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:     azonnal 

 
/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az II. határozati javaslatról. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 7 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti II. határozati javaslatot 
és meghozta a 

 
126/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Az Önkormányzat bankszámláinak vezetése és a számlavezetéshez kapcsolódó 

szolgáltatások nyújtása, valamint 3 milliárd Ft keretösszegű folyószámla-
hitelkeret biztosítása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az 
Önkormányzat 2018. évi költségvetésének megállapításáról szóló 2/2018. (III.6.) 
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önkormányzati rendelet módosítására és kapcsolódó döntések meghozatalára (III. 
negyedéves korrekció)” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) 
jóváhagyja, hogy a 94/2018. (IX. 20.) számú határozata alapján lefolytatandó közbeszerzési 
eljárás nyertes ajánlattevőjével létrejövő szerződés hatálybalépésének napjáig, de legkésőbb 
2019. december 31-ig az Önkormányzat – beleértve a költségvetési szervek (intézmények) 
– bankszámláinak vezetésére és a számlavezetéshez kapcsolódó szolgáltatások nyújtására, 
valamint 3 milliárd Ft keretösszegű naptári éven belül lejáró folyószámla-hitelkeret 
biztosítására, változatlan szerződéses feltételek mellett a jelenlegi számlavezető 
pénzintézettel 2019. január 1-jétől új szerződések kerüljenek megkötésre. 

 
2. A Közgyűlés dönt arról, hogy a szerződés biztosítékként az Önkormányzat saját bevétele 

ajánlható fel. 
 
3. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az 1. pontja szerinti szerződések megkötésére. 

 
Felelős:    Polgármester  
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Meghívó szerinti 2. napirend: Javaslat a 2019. évi átmeneti gazdálkodásról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről kell dönteniük, 
melyhez minősített többség szükséges. 
 

A Közgyűlés 18 igen, 7 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
megalkotta a 22/2018. önkormányzati rendeletét a 2019. 
évi átmeneti gazdálkodásról. 

 
/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
 
Meghívó szerinti 3. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti 

Tervének és Építési Szabályzatának módosítására 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről és egy 
határozati javaslatról kell dönteniük. Elsőként a határozati javaslatról döntenek. 
 

A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  
 

127/2018. (XII.13.) számú határozatát 
 
Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének K8-2 jelű 

karbantartással érintett területeire és a Kemény Dénes Sportuszoda környezetére 
vonatkozó módosítása 
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc 
Megyei Jogú Város Településszerkezeti Tervének és Építési Szabályzatának 
módosítására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése – a jelen határozat 1. melléklete 
szerinti tartalommal – jóváhagyja Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének IV-
75/16.321-2/2007. számú határozatával elfogadott Településszerkezeti Tervének módosítását. 
 

Felelős:  Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Városépítészeti Főosztály 
Határidő:  Azonnal 

 
/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a rendelettervezetről döntenek, minősített többséggel. 
 

A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
megalkotta a 23/2018. önkormányzati rendeletét 
Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatáról – 
(MÉSZ) szóló 21/2004. (VII.6.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 

Meghívó szerinti 4. napirend: Javaslat a vis maior támogatással kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  
 

A Közgyűlés 26 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 

128/2018. (XII.13.) számú határozatát 
 

Tárgy: a „Miskolc-Bükkszentlászló, Szent-László patak medertámfal és útburkolat 
helyreállítás” című vis maior pályázat benyújtására vonatkozóan a Közgyűlés 
utólagos tájékoztatása és jóváhagyása, a pályázathoz kapcsolódó döntések 
meghozatala és a pályázathoz szükséges önrész biztosítása 

 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a vis maior 
támogatással kapcsolatos döntések meghozatalára” című előterjesztést és az alábbi határozatot 
hozza.  
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 37/2014. (XII.19.) önkormányzati rendelet 60. §-ában foglaltak 
szerint tudomásul veszi a Polgármester utólagos tájékoztatását a „Miskolc-Bükkszentlászló, Szent-
László patak medertámfal és útburkolat helyreállítás” tárgyú, vis maior pályázat benyújtásáról. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Műszaki Koordinációs Osztály 
Határidő:    azonnal  
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2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a „Miskolc-Bükkszentlászló, Szent-
László patak medertámfal és útburkolat helyreállítás” című, vis maior káresemény elhárítása 
érdekében benyújtott pályázatokhoz az alábbi, a vis maior támogatás felhasználásának részletes 
szabályairól szóló 9/2011. (II.15.) Korm. rendelet 4. § (3) bekezdés c) pontja szerinti nyilatkozatot 
adja: 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése kijelenti, hogy az Önkormányzat nem 
rendelkezik a közterületeire vonatkozó, káreseményhez kapcsolódó biztosítással, így annak a 
„Miskolc-Bükkszentlászló, Szent-László patak medertámfal és útburkolat helyreállítás” című 
pályázat anyagához történő csatolása nem lehetséges.  
Az Önkormányzat vállalja a károsodott ingatlanoknak a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság 
szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. Saját erejéből a vis maior okozta helyzetet csak 
részben tudja megoldani. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Műszaki Koordinációs Osztály  
Határidő:    azonnal 
 
3. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a „Miskolc-Bükkszentlászló, Szent-
László patak medertámfal és útburkolat helyreállítás” vis maior káresemények elhárítása érdekében 
benyújtandó pályázatokhoz az alábbi, a vis maior támogatás felhasználásának részletes szabályairól 
szóló 9/2011. (II.15.) Korm. rendelet 4. § (3) bekezdés l) pontja szerinti nyilatkozatot adja: 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése kijelenti, hogy az adott tárgyban 
korábban vagy egyidejűleg nem nyújtott be másik támogatási igényt. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Műszaki Koordinációs Osztály  
Határidő:    azonnal 
 
4. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése tudomásul veszi és jóváhagyja, hogy 
a pályázat az alábbi forrásösszetételben került benyújtásra és felhatalmazza a Polgármestert a 
pályázat elbírálását követően a szükséges intézkedések megtételére. 
A megvalósítandó „Miskolc-Bükkszentlászló, Szent-László patak medertámfal és útburkolat 
helyreállítás” beruházás teljes összege: 20 000 000 Ft. A saját erő összege előreláthatólag 6 000 000 
Ft. A beruházási összköltségek 70%-ára az alábbiak szerint nyerhető támogatás: 
 

Megnevezés 

Beruházás összes költségének megosztása 

Beruházás 
összesen 

Vis maior pályázatból 
elnyerhető saját forrás 

kiegészítésére 
(70%) 

Fennmaradó 
biztosítandó saját erő 

(30%) 

 
„Miskolc-Bükkszentlászló, 
Szent-László patak 
medertámfal és útburkolat 
helyreállítás”  

14 000 000 Ft 6 000 000 Ft 20 000 000 Ft 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Műszaki Koordinációs Osztály 
Határidő:    azonnal 
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5. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy a 
káresemény elhárításhoz szükséges 30%-os önrészt - a „Miskolc-Bükkszentlászló, Szent-László 
patak medertámfal és útburkolat helyreállítás” esetében 6 000 000 Ft –ot a 2018. évi költségvetés 
„vis maior pályázati önrész ” soron rendelkezésre álló költségvetési fedezet terhére biztosítja. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:    sikeres pályázat esetén azonnal 
 
 
Meghívó szerinti 5. napirend: Javaslat sporttal kapcsolatos vagyongazdálkodási döntések 

meghozatalára 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint három határozati javaslatról kell 
dönteniük. Kéri, szavazzanak az I. határozati javaslatról. 
 

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti I. határozati javaslatot 
és meghozta a  

 
129/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  A Miskolc 40026/23 hrsz.-ú ingatlanból a telekalakítást követően kialakuló 

Miskolc 40026/44 helyrajzi számú ingatlan térítésmentes használatba adása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat sporttal 
kapcsolatos vagyongazdálkodási döntések meghozatalára” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az önkormányzat vagyonáról és 

a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012. (XII.15) önkormányzati rendelet 12. § (3) bekezdése 
alapján az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Kft. részére, határozatlan időre 
térítésmentesen, közcélú adományként használatba adja a Miskolc 40026/23 hrsz.-ú 
ingatlanból a telekalakítást követően kialakuló Miskolc 40026/44 hrsz-ú, 7288 m2 nagyságú 
ingatlant 2018. december 15. napjától, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 15. pontja szerinti sport közfeladat ellátásának 
elősegítése céljából. 

 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, 

hogy a határozat 1. pontjában meghatározott feltételekkel a használatba adásról szóló 
megállapodást aláírja. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtás felelős:   Vagyongazdálkodási Osztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: A II. határozati javaslatról döntenek. 
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A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti II. határozati javaslatot 
és meghozta a  

 
130/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  A Miskolc 20036/24/A helyrajzi számú, állami tulajdonú ingatlan beruházás 

befejezési határidejének meghosszabbítása, valamint további területrész 
térítésmentes használatba adása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat sporttal 
kapcsolatos vagyongazdálkodási döntések meghozatalára” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 134/2017. (VI.14.) számú 
határozatával, valamint a 178/2017. (X.19.) számú határozatával módosított X-
151/271.691/2015. számú határozatának 3. c) pontjában foglalt teljesítési határidőt 2019. 
december 31. napjára módosítja. 

 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az önkormányzat vagyonáról 

és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012. (XII.15) önkormányzati rendelet 12. § (3) 
bekezdése alapján a Magyar Állam, illetve a képviseletében eljáró Nemzeti Sportközpontok 
részére a Miskolc 20036/24 helyrajzi számú ingatlanból közforgalom számára megnyitott 
parkolóterület kialakítása és üzemeltetése céljából a határozat mellékletét képező 
helyszínrajz alapján a beruházás megvalósításához és üzemeltetéséhez szükséges számú 
parkolóhely kialakításához szükséges, maximum 300 m2 nagyságú területrészt 
térítésmentesen határozatlan időre használatba ad. 
 

3. A Közgyűlés utasítja a Miskolc Holding Zrt.-t, hogy a Miskolc 20036/24/A helyrajzi számú 
ingatlanra vonatkozóan megkötött adásvételi szerződést az 1. pontnak megfelelő 
tartalommal módosítsa, valamint, hogy a 2. pontban meghatározottak szerint a 
térítésmentes használatra vonatkozó szerződést megkösse. 

 
Felelős:     Miskolc Holding Zrt. 
Végrehajtást felügyelő osztály:  Vagyongazdálkodási Osztály 
Határidő:     azonnal 

 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a III. határozati javaslatról szavaznak. 
 

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti III. határozati 
javaslatot és meghozta a  

 
131/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  a Miskolci Sportcentrum Kft. bérleti szerződésének meghosszabbítása a Miskolc 

40597/20/A és a Miskolc 40597/20 ingatlanok (Kemény Dénes Sportuszoda) 
vonatkozásában 
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat sporttal 
kapcsolatos vagyongazdálkodási döntések meghozatalára” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
1.  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzat vagyonáról 

és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012. (XII.15) önkormányzati rendelet 12. § (3) 
bekezdése alapján a Miskolci Sportcentrum Korlátolt Felelősségű Társaság részére, 
határozatlan időre kedvezményesen, összesen 12.000.000.-Ft/év + ÁFA, azaz az 
Önkormányzat tulajdoni hányadára tekintettel 3.000.000.-Ft/év + ÁFA bérleti díj ellenében 
bérbe adja a Miskolc 40597/20/A hrsz.-ú, illetve a Miskolc 40597/20 hrsz.-ú ingatlanokat a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 
15. pontja szerinti sport közfeladat ellátásának elősegítése céljából. 

 
2.  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, 

hogy a határozat 1. pontjában meghatározott feltételekkel a kedvezményes bérleti szerződést 
aláírja. 

 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtás felelős:   Vagyongazdálkodási Osztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Meghívó szerinti 6. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 

Miskolci Sportcentrum Kft. közötti közfeladat-ellátási 
szerződés megkötésére 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 22 igen, 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
132/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolci Sportcentrum Kft. 

közötti közfeladat- ellátási szerződés megkötése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolci Sportcentrum Kft. közötti 
közfeladat- ellátási szerződés megkötésére” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése hozzájárul a Miskolci Sportcentrum 
Korlátolt Felelősségű Társasággal közfeladat- ellátási szerződés megkötéséhez, és a jelen határozat 
melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja a megkötendő közfeladat-ellátási szerződést, egyúttal 
felhatalmazza a Polgármestert a közfeladat-ellátási szerződés aláírására. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:    azonnal 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
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Meghívó szerinti 7. napirend: Javaslat a „Kárpát-medence népviseletei” elnevezésű 
gyűjteményre vonatkozó szerződésekkel kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
133/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  A „Kárpát-medence népviseletei” elnevezésű gyűjtemény ajándékozása és a 

kiállításához szükséges ingóságok adásvétele tárgyában létrejött szerződésekkel 
kapcsolatos döntések meghozatala  

 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta „A „Kárpát-medence 
népviseletei” elnevezésű gyűjteményre vonatkozó szerződésekkel kapcsolatos döntések 
meghozatalára” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) 
jóváhagyja Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és Barna György magánszemély 
között, a „Kárpát-medence népviseletei” elnevezésű gyűjtemény (a továbbiakban 
Gyűjtemény) ajándékozása tárgyában 2013. december 18. napján létrejött szerződésben 
foglalt birtokba adási határidő meghosszabbítását – a Közgyűlés II-24/314.133/2016. sz. 
határozatában megállapított, legkésőbb 2018. december 31. napjáig terjedő határidő helyett 
– legkésőbb 2019. december 31. napjáig terjedő határidőre.  
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:    azonnal 
 

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a polgármestert 
a jelen határozat 1. pontja szerinti határidő hosszabbítás érdekében a megállapodás 
megkötésére, illetve egyúttal felhatalmazza arra, hogy a jelen határozat 1. pontjában 
megnevezett ajándékozási jogügylettel összefüggésben, az ajándékozási szerződés szerinti 
feltételek teljesülése érdekében - Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata érdekeire 
figyelemmel - a szükséges további intézkedéseket megtegye és jognyilatkozatokat aláírja.  
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:  2018. december 31. illetve folyamatos 
 

3. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) 
utasítja a Herman Ottó Múzeum igazgatóját, hogy a Herman Ottó Múzeum és a Lézerpont 
Stúdió Kft. között, a jelen határozat 1. pontja szerinti Gyűjtemény bemutatásához 
szükséges ingóságok adásvétele tárgyában 2013. december 18. napján létrejött szerződésben 
foglalt birtokbavételi határidőt - a Közgyűlés II-24/314.133/2016. sz. határozatával 
jóváhagyott, legkésőbb 2018. december 31. napjáig terjedő határidő helyett - legkésőbb 
2019. december 31. napjáig meghosszabbító, valamint jelen határozat 1. pontjában 
meghatározott ajándékozási és a jelen pont szerinti adásvételi szerződés tárgyát képező 
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ingóságok tárolásával és állagmegóvásával összefüggő – azok birtokbavételéig terjedő időre 
fizetendő - tárolási díjra vonatkozó megállapodást aláírja. A megállapodás alapján a jelenleg 
meghatározott tárolási díj összege- mely 2018. december 31. napjáig havi 450.000,-Ft+Áfa 
- 2019. január 1. napjától legfeljebb havi 470.000,-Ft+ Áfa összegre módosul. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Herman Ottó Múzeum 
Végrehajtást felügyelő:  Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:    2018. december 31. 
 

4. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése utasítja a Herman Ottó 
Múzeum igazgatóját, hogy - a jelen határozat 2. pontjában foglaltakra figyelemmel és azzal 
teljesítési összefüggésben - a jelen határozat 3. pontja szerinti adásvételi szerződés szerinti 
kötelezettség teljesítéséhez szükséges jognyilatkozatot aláírja és intézkedést megtegye. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Herman Ottó Múzeum 
Végrehajtást felügyelő:  Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:    folyamatos 
 

5. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a jelen határozat 1. pontjában 
meghatározott ajándékozási és a jelen határozat 3. pontjában meghatározott adásvételi 
szerződés tárgyát képező ingóságok tárolásával és állagmegóvásával összefüggő feladatok 
ellátásához szükséges, a jelen határozat 3. pontjában rögzített megállapodás megkötésével 
felmerülő ellenérték biztosítására a 2019. évi költségvetésében nettó 5.640.000,- Ft forrást 
biztosít. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik   Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:    azonnal 

 
 
Meghívó szerinti 8. napirend: Javaslat Budai József védett síremlékének felújításához való 

hozzájárulás megadására 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell döntenünk.  

 
A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
134/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Budai József védett síremlékének felújítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Budai 
József védett síremlékének felújításához való hozzájárulás megadására” című előterjesztést 
és az alábbi határozatot hozza: 
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a temetőkről, a temetkezési 
tevékenységről és az azokhoz kapcsolódó díjakról szóló 18/2017. (VI.16.) önkormányzati 
rendelete 10. § (2) bekezdése alapján, figyelembe véve a Nemzeti Örökség Intézete hozzájárulását 
– a jelen határozat mellékletét képező kiviteli terv szerinti tartalommal – hozzájárul Budai József 
védett síremlékének felújításához. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Lakosságszolgálati Főosztály  
Határidő:    azonnal 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
Meghívó szerinti 9. napirend: Javaslat a 2019. évben adományozandó önkormányzati címek 

és díjak előzetes elbírálását végző Kuratórium állandó tagjai 
melletti további három tagjának megválasztására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról és személyi 
kérdésekben is kell dönteniük. A személyi kérdésben való döntéshez minősített többség, legalább 
15 igen szavazat szükséges. A Kuratórium első 10 tagja (Polgármester, alpolgármester, bizottsági 
elnökök, a Miskolci Egyetem rektora, az MTA Miskolci Területi Bizottság elnöke, valamint a 
főépítész) az elfogadott rendelet alapján állandó tag, így személyüket nem kell külön megszavaztatni. 
Kéri, hogy szavazzanak a Kuratórium nem állandó tagjairól.  
Szavazzanak Bíró Tibor, a CINE-MIS Nonprofit Kft. ügyvezetőjének kuratóriumi taggá történő 
megválasztásáról.  
 

A Közgyűlés 20 igen, 1 nem szavazattal, 5 tartózkodás 
mellett Bíró Tibort a kuratórium tagjává 
megválasztotta.  

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak Illyés Miklós, az MVSI Nonprofit Közhasznú 
Kft. ügyvezetője kuratóriumi taggá történő megválasztásáról. 
 

A Közgyűlés 21 igen, 1 nem szavazattal, 5 tartózkodás 
mellett Illyés Miklóst a kuratórium tagjává 
megválasztotta.  

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Most szavazzanak Juhász Ferenc, a Miskolci Mindszenti Római 
Katolikus Plébánia plébánosának kuratóriumi taggá történő megválasztásáról. 
 

A Közgyűlés 23 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett Juhász Ferencet a kuratórium tagjává 
megválasztotta.  

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Végül szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatról, figyelemmel a személyi kérdésekben hozott döntésekre. 
 

A Közgyűlés 19 igen, 2 nem szavazattal, 5 tartózkodás 
mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot és meghozta a  
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135/2018. (XII.13.) számú határozatát 
 

Tárgy:  2019. évben adományozandó önkormányzati címek és díjak előzetes elbírálását 
végző Kuratórium állandó tagjai melletti további három tagjának megválasztása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2019. 
évben adományozandó önkormányzati címek és díjak előzetes elbírálását végző 
Kuratórium állandó tagjai melletti további három tagjának megválasztására” című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának az Önkormányzat elismeréseinek alapításáról és 
adományozásuk szabályairól szóló 38/2004. (XI. 10.) önkormányzati rendelet 2. § (3) bekezdésében 
foglaltak alapján a kitüntető címek és díjak adományozására tett javaslatok előzetes elbírálását végző 
Kuratórium 2019. évi tagjai sorába az alábbi három személyt választja meg:  

1. Bíró Tibor, a CINE-MIS Moziüzemi Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság ügyvezetője, 

2. Illyés Miklós, az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit, Közhasznú Korlátolt 
Felelősségű Társaság ügyvezetője, 

3. Juhász Ferenc, a Miskolci Mindszenti Római Katolikus Plébánia plébánosa. 
 

Felelős:    Polgármester  
Végrehajtásért felelős:  Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:    azonnal  
 
 
Meghívó szerinti 10. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 2019. évi 

belső ellenőrzési tervének megállapítására 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 18 igen, 1  nem szavazattal, 7 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 

136/2018. (XII.13.) számú határozatát 
 

Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzat 2019. évi belső ellenőrzési tervének 
megállapítása 

 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzat 2019. évi belső ellenőrzési tervének megállapítására” 
című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a határozat melléklete szerinti 
tartalommal jóváhagyja Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2019. évi belső ellenőrzési 
tervét a határozat melléklete szerint tartalommal jóváhagyja.  
 

2. Egyúttal felkéri a Jegyzőt, hogy gondoskodjon a belső ellenőrzési terv végrehajtásáról. 
 

Felelős:    Jegyző 
Végrehajtásért felelős:  Belső Ellenőrzési Osztály 
Határidő:    1. pont tekintetében azonnal  

2. pont tekintetében 2019. január 1. napjától 2019. december 31. 
napjáig 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
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Meghívó szerinti 11. napirend: Javaslat a Közgyűlés utólagos tájékoztatására a 
halaszthatatlan önkormányzati ügyekben meghozott 
polgármesteri döntésekről 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 18 igen, 1 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
137/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének utólagos 

tájékoztatása halaszthatatlan önkormányzati ügyekben meghozott polgármesteri 
döntésekről 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Közgyűlés 
utólagos tájékoztatására a halaszthatatlan önkormányzati ügyekben meghozott 
polgármesteri döntésekről” tárgyú előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 37/2014. (XII.19.) önkormányzati rendelet 60. §-ban foglaltak 
alapján tudomásul veszi az utólagos tájékoztatást a Közgyűlés két ülése közötti időszakban a 
halaszthatatlan önkormányzati ügyekben meghozott, a jelen határozat 1-9. számú mellékletét 
képező polgármesteri határozatok vonatkozásában.  
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   azonnal 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a sürgősségi előterjesztésekről történő szavazás 
következik. 
 
1. sürgősségi napirend: Javaslat az MVK Zrt.-vel fennálló Közszolgáltatási Szerződésben 

foglalt Közszolgáltatási Követelmény és Közszolgáltatási 
Ellentételezés 2019. évi tervezett mértékének elfogadására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 17 igen, 2 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
138/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  A 2019. évi közszolgáltatási követelmény és közszolgáltatási ellentételezés 

tervezett mértékének elfogadása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az MVK 
Zrt.-vel fennálló Közszolgáltatási Szerződésben foglalt Közszolgáltatási Követelmény és 
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Közszolgáltatási Ellentételezés 2019. évi tervezett mértékének elfogadására” elnevezésű 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja a jelen határozat 1. számú 
mellékleteként szereplő Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és az MVK Zrt. között 2010. 
június 1. napján megkötött 10125. számú Közszolgáltatási Szerződés módosításáról szóló 17. 
számú Módosító szerződést, ezzel egyidejűleg felhatalmazza a Polgármestert a 17. számú Módosító 
szerződés és a módosításokkal egységes szerkezetű Közszolgáltatási Szerződés aláírására. 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:    MVK Zrt. 
Végrehajtást felügyelő szervezeti egység:  Stratégiai és Felügyeleti Főosztály és 

Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:      azonnal 

 
/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
 
2. sürgősségi napirend: Javaslat a Bogáncs utcai naperőmű telep üzemeltetőjének 

kijelölésére 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
139/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  A Miskolc 0156/21 hrsz.-ú ingatlanon a TOP-6.5.2-15-MI1-2018-00002 azonosító 

számú, a „Miskolc, Bogáncs utcai naperőmű telep létesítése” tárgyú projekt 
keretében létrejött naperőmű park közszolgáltatási szerződés keretében történő 
üzemeltetésbe adása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Bogáncs 
utcai naperőmű telep üzemeltetőjének kijelölésére” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolc 0156/21 hrsz.-ú 
ingatlanon a TOP-6.5.2-15-MI1-2018-00002 azonosító számú, a „Miskolc, Bogáncs utcai 
naperőmű telep létesítése” tárgyú projekt keretében létrejött naperőmű park közszolgáltatási 
szerződés keretében történő üzemeltetésére a naperőmű park üzembe helyezésével 
egyidejűleg, 10 év határozott időtartamra a Miskolc Holding Zrt.-t jelöli ki, egyúttal a jelen 
határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja a Miskolc Holding Zrt.-vel kötendő 
közszolgáltatási szerződést. 
 

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a 
határozat mellékletét képező közszolgáltatási szerződés aláírására, valamint kifejezetten 
felhatalmazza a Polgármestert a közszolgáltatási szerződés megkötését követően esetlegesen 
szükségessé váló módosításainak megszövegezésére és aláírására. Az előbbiek szerinti 
átruházott hatáskörben történt szerződésmódosításokról a Polgármester köteles utólag 
tájékoztatni a Közgyűlést. 
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3. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése dönt a MIHŐ Miskolci 
Hőszolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság és Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
között a Miskolc 0156/21 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozóan fennálló vagyonkezelési szerződés 
módosításáról, oly módon, hogy a Miskolc 0156/21 hrsz.-ú ingatlanra a MIHŐ Miskolci 
Hőszolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság vagyonkezelői joga változatlan tartalommal 
fennmarad, azonban tűrni köteles, hogy az ingatlanon létesített napelemparkot a Miskolc 
Holding Zrt. üzemeltesse. 

 

4. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a 
határozat 3. pontjában foglalt tartalommal a MIHŐ Miskolci Hőszolgáltató Korlátolt 
Felelősségű Társaság és Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között a Miskolc 
0156/21 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozóan fennálló vagyonkezelési szerződés módosítás 
aláírására. 

 

5. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a 
naperőműben megtermelt energia villamosenergia-kereskedő részére történő átadása 
érdekében szükséges villamosenergia adásvételi szerződések aláírására. 
 
Felelős:  Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Vagyongazdálkodási Osztály 
Közreműködik: Jogi Osztály 
Határidő: 1. 3, és 5.pont tekintetében azonnal 

2. pont tekintetében 2018. december 31. napja, 
illetve folyamatos 
4. pont tekintetében 2018. december 31. 

 
 
3. sürgősségi napirend: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról 

szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására 
törzsvagyonon belüli átsorolás tárgyában 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről kell dönteniük, 
minősített többséggel. 
 

A Közgyűlés 21 igen, 4 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
megalkotta a 24/2018. önkormányzati rendeletét az 
Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról 
szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
4. sürgősségi napirend: Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci 

Szimfonikus Zenekar Nonprofit Kft. között megkötendő 
közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 24 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 



36 
 

140/2018. (XII.13.) számú határozatát 
 
Tárgy:  Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci Szimfonikus Zenekar Nonprofit 

Kft. között megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat 
az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci Szimfonikus Zenekar Nonprofit Kft. 
között megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyására ” című előterjesztést, és az 
alábbi határozatot hozza: 
 
1./ Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata által fenntartott Miskolci Szimfonikus Zenekar Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság és az Emberi Erőforrások Minisztériuma között 2019. január 1.-től 2021. december 31.–
ig terjedő időtartamra megkötendő közszolgáltatási szerződést a jelen határozat mellékletében 
foglalt tartalommal jóváhagyja. 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Miskolci Szimfonikus Zenekar Nonprofit Kft. 
Végrehajtást felügyelő osztály:  Humánszolgáltatási Osztály 
Közreműködik:    Gazdálkodási Főosztály  
Határidő:     azonnal 
 
2./ Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, 
hogy jelen határozat 1./ pontja szerinti közszolgáltatási szerződést Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának, mint fenntartónak a képviseletében jóváhagyólag aláírja és felkéri, hogy 
gondoskodjék a közszolgáltatási szerződésnek az előadó-művészeti szervezetek működésével 
összefüggő közigazgatási hatósági és szolgáltatási feladatokat ellátó szerv részére történő 
megküldéséről. 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős osztály:  Humánszolgáltatási Osztály  
Határidő:     döntés tekintetében azonnal,  

illetve a jogszabálynak megfelelően 
 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
5. sürgősségi napirend: Javaslat az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci 

Nemzeti Színház Nonprofit Kft. között megkötendő 
közszolgáltatási szerződés jóváhagyására 

 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 24 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
141/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft. 

között megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyása 
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat 
az Emberi Erőforrások Minisztériuma és a Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft. 
között megkötendő közszolgáltatási szerződés jóváhagyására ” című előterjesztést, és az 
alábbi határozatot hozza: 
 
1./ Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata által fenntartott Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság és az Emberi Erőforrások Minisztériuma között 2019. január 1.-től 2021. december 31.–
ig terjedő időtartamra megkötendő közszolgáltatási szerződést a jelen határozat mellékletében 
foglalt tartalommal jóváhagyja. 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft. 
Végrehajtást felügyelő osztály:  Humánszolgáltatási Osztály 
Közreműködik:    Gazdálkodási Főosztály  
Határidő:     azonnal 
 
2./ Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, 
hogy jelen határozat 1./ pontja szerinti közszolgáltatási szerződést Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának, mint fenntartónak a képviseletében jóváhagyólag aláírja és felkéri, hogy 
gondoskodjék a közszolgáltatási szerződésnek az előadó-művészeti szervezetek működésével 
összefüggő közigazgatási hatósági és szolgáltatási feladatokat ellátó szerv részére történő 
megküldéséről. 
 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős osztály:  Humánszolgáltatási Osztály  
Határidő:     döntés tekintetében azonnal,  

illetve jogszabálynak megfelelően 
 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
6. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi 

Programja 2018. évi felülvizsgálatára 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 19 igen, 1 nem szavazattal, 7 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
142/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi Programjának felülvizsgálata 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc 
Megyei Jogú Város Helyi Esélyegyenlőségi Programja 2018. évi felülvizsgálatára” című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja a Helyi Esélyegyenlőségi 
Program (a továbbiakban: HEP) 2018. évi felülvizsgálatát, és a HEP Intézkedési Tervét a határozat 
melléklete szerinti tartalommal módosítja. 

 
Felelős:   Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Humánszolgáltatási Osztály 
Határidő:   azonnal 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
7. sürgősségi napirend: Javaslat a közterület használatáról szóló önkormányzati rendelet 

módosítására 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről kell dönteniük, 
minősített többséggel. 

A Közgyűlés 20 igen, 1 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
megalkotta a 25/2018. önkormányzati rendeletét a 
közterületek használatáról szóló 29/2011. (X.21.) 
önkormányzati rendelet módosításáról. 

 
/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
 
8. sürgősségi napirend: Javaslat a közétkeztetéshez kapcsolódó döntések meghozatalára 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről és egy 
határozati javaslatról kell dönteniük. Elsőként a rendelettervezetről döntenek, melyhez 
minősített többség szükséges. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett megalkotta a 26/2018. önkormányzati rendeletét 
a személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti 
alapellátásokról, szociális szolgáltatásokról, azok 
igénybevételéről és a fizetendő térítési díjakról, valamint 
a köznevelési intézmények étkeztetéséért fizetendő 
térítési díjakról. 

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Most szavaznak a határozati javaslatról. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás 
mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot és meghozta a  

 
143/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Közétkeztetéshez kapcsolódó döntések meghozatala 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 
közétkezetéshez kapcsolódó döntések meghozatalára” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
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1. A Közgyűlés a költségvetési intézményeknél alkalmazandó élelmezési nyersanyagköltséget 

2019. január 1-jei hatállyal a határozat melléklete szerint állapítja meg. 
 

2. A Közgyűlés a nyersanyagköltség megállapításáról szóló II-24/271.188/2015. számú 
határozatot 2019. január 1. napjától hatályon kívül helyezi. 
 

3. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Kórház- és Menzaétkeztetés Kft-vel, a 2019. 
január 1. – 2019. december 31. napja közötti időszakot érintő közétkeztetési díjtételekre 
vonatkozó egyeztetések lefolytatására és az esetleges szerződésmódosításnak a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 141. §-a alapján történő aláírására azzal, 
hogy a módosuló díjtételeknek az alapszerződésben meghatározott eredeti, 2017. április 07. 
napi díjtételekhez viszonyított kumulált emelkedése 0% lehet. Ezen felhatalmazási korlát 
egyébként nem érinti a Kórház- és Menzaétkeztetés Kft. egyoldalú szerződésmódosításra 
vonatkozó jogosítványait. 

 
Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Szociális Osztály 
Közreműködik:    Pénzügyi Osztály  
Határidő:     2019. január 1. 

 
/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
 
9. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 

Szervezeti és Működési Szabályzata módosítására 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 17 igen, 1 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
144/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési 

Szabályzatának 3. számú módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzata 
módosítására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja Miskolc Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának 2019. január 1. napjával hatályba 
lépő 3. számú módosítását a határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 
Felelős:    Polgármester 
Végrehajtásért felelős:  Önkormányzati Igazgatási Osztály 
Határidő:    azonnal 

/A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
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10. sürgősségi napirend: Javaslat ingatlanhasználat biztosítására civil szervezetek részére 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.  

 
A Közgyűlés 24 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot és 
meghozta a  

 
145/2018. (XII.13.) számú határozatát 

 
Tárgy:  Ingatlanhasználat biztosítása civil szervezetek részére 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat 
ingatlanhasználat biztosítására civil szervezetek részére” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Önkormányzat vagyonáról 
és a vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet 12.§ (3) és (6) 
bekezdése alapján ingyenes használatba adja az alábbi ingatlanrészt az alábbiakban rögzített 
kedvezményezett szervezetek részére: 
 

Sor-
szám 

Kedvezményezett szervezet 
megnevezése 

Ingatlan címe Ingatlan 
helyrajzi 
száma 

Használatba 
adott 
ingatlanrész 
területe (m2) 

1. Martin-Kertvárosi Nyugdíjas Klub Kisfaludy Károly utca 
39. 

5302/A/3 279 

2. Diósgyőr Szurkolók Közössége 
Egyesület 

Miskolc, Stadion út 
37. 

21679/16 67  

3. „Miskolciak az Avasért” 
Alapítvány 

Papszer utca 2. 8535 67 

 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a határozat 1. pontjában 

rögzített ingatlanrészek használatát az általános forgalmi adóról szóló 2007. évi CXXVII. 
törvény 259.§ 9/A. pontjában meghatározott közcélú adományként biztosítja. Amennyiben 
a közcélú adományozás alanyi feltételei nem állnak fenn, vagy abban változás következik 
be, úgy a kedvezményezett szervezet köteles a felmerülő általános forgalmi adót az 
Önkormányzat számára megtéríteni. A jogosultság alanyi feltételeinek fennállását a 
kedvezményezett a szerződéskötéssel egyidejűleg köteles igazolni. E tényben bekövetkező 
változásról a kedvezményezett köteles az Önkormányzatot haladéktalanul értesíteni. 
 

3. A Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a határozat 1. pontjában 
rögzített ingatlanrészek használatát határozatlan időre, 6 hónapos rendes felmondási idő 
kikötésével biztosítja a kedvezményezett szervezet részére. 
 

4. Az önkormányzati ingatlanrészek használata során a kedvezményezett szervezet köteles az 
ingatlanhasználattal felmerülő költségek (közös költség, közüzemi és rezsi díjak, 
karbantartás, adók, illetékek) viselésére. 
 

5. A kedvezményezett szervezetnek a szerződésben kell kötelezettséget vállalnia arra, hogy a 
közfeladat ellátásáról minden évben szakmai beszámolót készít az Önkormányzat felé a 
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tárgyévet követő év május 31. napjáig. Ezen kötelezettség teljesítésének elmaradása esetén 
az Önkormányzat javára az ingatlanhasználattal kapcsolatos szerződés tekintetében az 
azonnali felmondás lehetőségét kell biztosítani. 
 

6. A Közgyűlés utasítja a Miskolc Holding Zrt.-t a használati szerződések előkészítésére és 
megkötésére. 
 

Felelős:     Polgármester 
Végrehajtásért felelős:   Miskolc Holding Zrt. 
Végrehajtásért felügyelő osztály:  Vagyongazdálkodási Osztály 
Határidő:     2018. december 31. 

 
 
 
Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy ezzel az ülés végére értek. A Közgyűlés 2019. I. 
félévi üléseinek időpontjáról levélben küld tájékoztatást.  
Áldott, békés karácsonyt és boldog új évet kíván mindenkinek!  
 
Mindenkinek köszöni a munkáját. Az ülést 9 óra 12 perckor bezárja. 
 

 
K. m. f. 

 
 

 Dr. Alakszai Zoltán Dr. Kriza Ákos 
 jegyző polgármester 
 


